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PROTOKOLS 
Talsos 

2023.gada 18.janvārī                     Nr. 1 

 

Sēde sasaukta plkst. 9.00 

Sēdi atklāj plkst. 9.00 

 

Sēdi vada: 

līdz plkst. 10.32, no plkst. 13.00 Eva Kārkliņa – Finanšu komitejas priekšsēdētāja 

no plkst.10.46 līdz plkst. 11.58 Māris Rozenbergs – Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks 

 

Sēdi protokolē: Aija Šprunka – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 12 Finanšu komitejas locekļi: 

Eva Kārkliņa ( aiziet plkst. 10.32, pievienojas pēc pusdienu pārtraukuma plkst. 13.00) 

Juzefa Kļava 

Lauris Pīlēģis (pēc pārtraukuma sākuma plkst.14.40 pievienojas plkst. 14.42, iziet plkst. 14.51, 

pievienojas plkst. 14.53) 

Māris Rozenbergs (iziet plkst. 13.49, atgriežas plkst. 13.53) 

Gundars Sebris 

Oļegs Solovjovs (iziet plkst.10.08, pievienojas plkst. 10.11, pēc pārtraukuma sākuma  

plkst.14.40 pievienojas plkst.14.42, iziet plkst.15.15,  pievienojas plkst.15.13) 

Ilva Norenberga ( pievienojas plkst. 9.35, pēc pārtraukuma sākuma plkst. 10.46 pievienojas 

plkst. 10.51, pēc pusdienu pārtraukuma pievienojas plkst. 13.01)  

Dainis Karols (pievienojas plkst.  9.22, iziet plkst. 10.05 pievienojas plkst.10.11) 

Antra Grūbe (aiziet plkst. 11.58) 

Sandra Pētersone (pēc pārtraukuma sākuma plkst.10. 46 pievienojas plkst. 10.51, pēc pusdienu 

pārtraukuma pievienojas plkst. 13.01) 

Aldis Pinkens 

Andis Astrātovs 

 

Sēdē nepiedalās 1 Finanšu komitejas loceklis 

Ainis Stūrmanis – par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 

 

 



Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības administrācijas darbinieki: 

Ivars Haselbaums – izpilddirektors 

Ieva Krēķe – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Ligita Šnore – izpilddirektores vietnieka attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos p.i. 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Daniels Pētersons – Iepirkumu nodaļas vadītājs 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Ainārs Korulis – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vecākā juriste  

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

Jolanta Goba – Dokumentu pārvaldības daļas vadītājas vietniece 

Agnese Veckagāne – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Ilze Pirvite –  Finanšu un grāmatvedības nodaļas ekonomikas daļas vadītāja 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Jolanta Skujeniece – Attīstības un plānošanas un projektu vadību nodaļas vadītāja 

Sanda Ķiršakmene – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas projektu vadības daļas 

projektu vadītājs 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas plānošanas daļas vadītājs 

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas projektu vadības daļas 

projektu vadītāja 

Katrīne Megne – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas projektu vadības daļas 

projektu vadītāja 

Daira Podziņa – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas kapitālsabiedrību pārvaldības 

konsultants 

Lelde Andersone – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas kapitālsabiedrību pārvaldības 

konsultants 

Inga Romaško – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vadītāja  

Jānis Kārklevalks – Informācijas tehnoloģiju nodaļas Datortīkla administrators 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu sekretāre 

Aija Špunka – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Kārlis Volanskis – Pansionāta “Lauciene” direktors 

Ēriks Zaporožecs – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” valdes loceklis 

Igors Kude – SIA “Talsu ūdens” valdes loceklis 

Aivis Vincevs –  SIA “Mērsraga ūdens” valdes loceklis 
Egils Bariss – SIA “Talsu namsaimnieks” valdes loceklis 

Ivo Bordjugs – SIA “Kolkas ūdens” valdes loceklis 

Jana Robalde – Valdgales pagasta pārvaldes vadītāja  

Marika Grohjacka – Vandzenes pagasta pārvaldes vadītāja 

Gunda Cīrule – SIA “Rojas DzKU” valdes locekle 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Zinta Eizenberga – SIA “Talsu ūdens” Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Kristīne Riekstiņa-Sniedziņa – SIA “Talsu ūdens” Administratīvās daļas vadītāja 



 Tiek informēts, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības nolikuma 46.punktu komitejas 

sēdē tiek veikts audioieraksts un brīdina par atbildību par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

 E. Kārkliņa iepazīstina ar  darba kārtības jautājumiem. 

Izsaka priekšlikumu, sakarā ar to, ka SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība 

“PIEJŪRA”” valdes loceklis Ē.  Zaporožecs uz Finanšu komitejas sēdi klātienē  var ierasties 

plkst. 09.30 lūdzu skatīt darba kārtības 24 jautājumu “Par galvojumu sabiedrības ar ierobežotu 

atbildību “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” aizņēmumam Eiropas 

Savienības fonda projekta Nr. 5.2.1.2/21/I/002 “Tādu bioloģiski noārdāmo atkritumu pārstrādes 

iekārtu izveide poligonā “Janvāri”, kas izmanto anaerobo pārstrādes metodi” realizācijai” kā 

darba kārtības ceturto jautājumu.  

Lūdz atbalstīt priekšlikumu. 

 

Izsūtītā darba kārtība: 

1.  Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 29. aprīļa lēmumā Nr. 120 “Par 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Talsu ūdens” līdzdalības izvērtējumu”. 

2. Par deleģēšanas līgumu ar SIA “Rojas DzKU”. 

3. Par līgumu par sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu ar SIA “Rojas 

DzKU”. 

4. Par Talsu novada domes 2022. gada 24. novembra lēmuma Nr. 558 “Par galvojuma 

sniegšanu SIA “Rojas DzKU”” atcelšanu. 

5. 
Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu. 

6. Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” ūdenssaimniecības 

pakalpojumu tarifu apstiprināšanu. 

7. Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Mērsraga tautas nama teritorijas 

labiekārtošana”. 

8. Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Piekrastes atpūtas laukuma 

labiekārtošana Mērsragā”. 

9. Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Rojas jūras stāsti”. 

10. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2022. – 

2024. gadam grozījumiem. 

11. Par iepirkuma līguma “Būvprojekta “Talsu Valsts ģimnāzijas virtuves telpu pārbūve un 

ierīkošana Brīvības ielā 29, Talsos, Talsu novadā” izstrāde un autoruzraudzība” slēgšanu 

ar SIA “KOMUNĀLPROJEKTS JELGAVA”. 

12. Par finansējumu 2023.gadā un izmaksu pieaugumu projektā “Talsu tirgus ēkas 

atjaunošana Ezera ielā 7, Talsos, Talsu novadā”. 

13. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8850 009 0080 daļas nomas izsoles 

noteikumu apstiprināšanu. 

14. Par nekustamā īpašuma “Žagari”, Zvirgzdos, Laidzes pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 



15. Par nekustamā īpašuma Vīnkalna ielā 4, Sabilē, Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu 

apstiprināšanu. 

16. Par zemes vienības Saules ielā 18A, Dundagas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

17. Par nekustamā īpašuma Sporta ielā 12, Sabilē, Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu 

apstiprināšanu. 

18. Par atkārtotu nekustamā īpašuma Smilšu ielā 1A, Valdemārpilī, Talsu novadā, daļas 

apbūves tiesību. 

19. Par Talsu novada domes 2022.gada 3.februāra saistošo noteikumu Nr.4 “Par Talsu 

novada pašvaldības 2022.gada budžetu” grozījumiem. 

20. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvjiem Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un 

apakškomitejās. 

21. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi brīvprātīgā profesionālā asociācijā “Latvijas 

Pašvaldību Izpilddirektoru asociācija”. 

22. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Reģionālo attīstības centru apvienība”. 

23. Par Sporta biedrības “Roja” iesniegumu. 

24. Par galvojumu sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Atkritumu apsaimniekošanas 

sabiedrība “PIEJŪRA”” aizņēmumam Eiropas Savienības fonda projekta Nr. 

5.2.1.2/21/I/002 “Tādu bioloģiski noārdāmo atkritumu pārstrādes iekārtu izveide 

poligonā “Janvāri”, kas izmanto anaerobo pārstrādes metodi” realizācijai”. 

25. (informatīvā daļa) Par dalību projektu konkursā 1.2.1.3.i. specifiskā atbalsta mērķa 

ietvaros ar projektu “Energoefektivitātes uzlabošana Talsu novada pašvaldības iestādes 

Pansionāts “Lauciene” ēkām”. 

26. (informatīvā daļa) Talsu novada Stipendiju piešķiršanas komisijas atskaite. 

27. (informatīvā daļa) Informācija par Iepirkuma komisijas darba pārskatu par 2022. gadu. 

28. (informatīvā daļa) Par SIA “TALSU ŪDENS”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību 

“KOLKAS ŪDENS” un SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” reorganizāciju. 

29. (informatīvā daļa) Par SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS”, SIA “TALSU ŪDENS”, SIA 

"ZIEMEĻKURZEME” un SIA “Rojas DzKU” reorganizāciju. 

30. (informatīvā daļa) Par izglītības iestāžu administrācijas atalgojumu. 

 

Pirms nobalsošanu par izmaiņām darba kārtībā, sēdē pievienojas SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” valdes loceklis Ē. Zaporožecs 

 E. Kārkliņa izsaka priekšlikumu, skatīt darba kārtības 24. jautājumu “Par galvojumu 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” 

aizņēmumam Eiropas Savienības fonda projekta Nr. 5.2.1.2/21/I/002 “Tādu bioloģiski 

noārdāmo atkritumu pārstrādes iekārtu izveide poligonā “Janvāri”, kas izmanto anaerobo 

pārstrādes metodi” realizācijai” kā darba kārtības 1. jautājumu.  

Lūdz atbalstīt priekšlikumu.  

E.  Kārkliņa aicina deputātus balsot par darba kārtības jautājumu izmaiņām. 



E. Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

 

Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

10 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris,   Oļegs Solovjovs)   

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Komiteja nolemj: 

Darba kārtības jautājumu Nr.  24. “Par galvojumu 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” aizņēmumam 

Eiropas Savienības fonda projekta Nr. 5.2.1.2/21/I/002 

“Tādu bioloģiski noārdāmo atkritumu pārstrādes iekārtu 

izveide poligonā “Janvāri”, kas izmanto anaerobo pārstrādes 

metodi” realizācijai” skatīt  kā darba kārtības   jautājumu 

Nr.1. 

 

 

Darba kārtība: 

1. Par galvojumu sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Atkritumu apsaimniekošanas 

sabiedrība “PIEJŪRA”” aizņēmumam Eiropas Savienības fonda projekta Nr. 

5.2.1.2/21/I/002 “Tādu bioloģiski noārdāmo atkritumu pārstrādes iekārtu izveide 

poligonā “Janvāri”, kas izmanto anaerobo pārstrādes metodi” realizācijai”. 

2. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 29. aprīļa lēmumā Nr. 120 “Par 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Talsu ūdens” līdzdalības izvērtējumu”. 

3. Par deleģēšanas līgumu ar SIA “Rojas DzKU”. 

4. Par līgumu par sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu ar SIA “Rojas DzKU”. 

5. Par Talsu novada domes 2022. gada 24. novembra lēmuma Nr. 558 “Par galvojuma 

sniegšanu SIA “Rojas DzKU”” atcelšanu. 

6. Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu. 

7. Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” ūdenssaimniecības 

pakalpojumu tarifu apstiprināšanu. 

8. Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Mērsraga tautas nama teritorijas 

labiekārtošana”. 

9. Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Piekrastes atpūtas laukuma 

labiekārtošana Mērsragā”. 

10. Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Rojas jūras stāsti”. 

11. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2022. – 

2024. gadam grozījumiem. 

12. Par iepirkuma līguma “Būvprojekta “Talsu Valsts ģimnāzijas virtuves telpu pārbūve un 

ierīkošana Brīvības ielā 29, Talsos, Talsu novadā” izstrāde un autoruzraudzība” slēgšanu 

ar SIA “KOMUNĀLPROJEKTS JELGAVA”. 

13. Par finansējumu 2023.gadā un izmaksu pieaugumu projektā “Talsu tirgus ēkas 

atjaunošana Ezera ielā 7, Talsos, Talsu novadā”. 



14. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8850 009 0080 daļas nomas izsoles 

noteikumu apstiprināšanu. 

15. Par nekustamā īpašuma “Žagari”, Zvirgzdos, Laidzes pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

16. Par nekustamā īpašuma Vīnkalna ielā 4, Sabilē, Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu 

apstiprināšanu. 

17. Par zemes vienības Saules ielā 18A, Dundagas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

18. Par nekustamā īpašuma Sporta ielā 12, Sabilē, Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu 

apstiprināšanu. 

19. Par atkārtotu nekustamā īpašuma Smilšu ielā 1A, Valdemārpilī, Talsu novadā, daļas 

apbūves tiesību. 

20. Par Talsu novada domes 2022.gada 3.februāra saistošo noteikumu Nr.4 “Par Talsu 

novada pašvaldības 2022.gada budžetu” grozījumiem. 

21. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvjiem Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un 

apakškomitejās. 

22. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi brīvprātīgā profesionālā asociācijā “Latvijas 

Pašvaldību Izpilddirektoru asociācija”. 

23. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Reģionālo attīstības centru apvienība”. 

24. Par Sporta biedrības “Roja” iesniegumu. 

25. (informatīvā daļa) Par dalību projektu konkursā 1.2.1.3.i. specifiskā atbalsta mērķa 

ietvaros ar projektu “Energoefektivitātes uzlabošana Talsu novada pašvaldības iestādes 

Pansionāts “Lauciene” ēkām”. 

26. (informatīvā daļa) Talsu novada Stipendiju piešķiršanas komisijas atskaite. 

27. (informatīvā daļa) Informācija par Iepirkuma komisijas darba pārskatu par 2022. gadu. 

28. (informatīvā daļa) Par SIA “TALSU ŪDENS”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību 

“KOLKAS ŪDENS” un SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” reorganizāciju. 

29. (informatīvā daļa) Par SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS”, SIA “TALSU ŪDENS”, SIA 

"ZIEMEĻKURZEME” un SIA “Rojas DzKU” reorganizāciju. 

30. (informatīvā daļa) Par izglītības iestāžu administrācijas atalgojumu. 

 

 

1.§ 

Par galvojumu sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Atkritumu apsaimniekošanas 

sabiedrība “PIEJŪRA”” aizņēmumam Eiropas Savienības fonda projekta Nr. 

5.2.1.2/21/I/002 “Tādu bioloģiski noārdāmo atkritumu pārstrādes iekārtu izveide 

poligonā “Janvāri”, kas izmanto anaerobo pārstrādes metodi” realizācijai 

E. Kārkliņa, D. Podziņa, A. Astrātovs, Ē. Zaporožecs, S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens 

 

D. Podziņa ziņo par lēmuma projektu. Projekta realizācijas rezultātā sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanas poligonā “Janvāri”” tiks izveidotas jaunas bioloģiski noārdāmo 

atkritumu anaerobās fermentācijas iekārtas ar saistīto aprīkojumu.  

2023.gada 2. janvārī Talsu novada  pašvaldība saņēma vēstuli no SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “Piejūra””, kurā kapitālsabiedrība lūdz dalībniekiem sniegt 

galvojumu aizdevuma saņemšanai šī projekta īstenošanai.  

             Sabiedrība ar ierobežotu atbildību “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “Piejūra”” 

lūdz sniegt galvojumu vidēja termiņa aizņēmumam 1,74 miljonu EUR apmērā uz 20 gadiem ar 

Valsts kases noteikto aizņēmuma gada procentu likmi. Galvojuma saistības uzņemties  pašam 

parādniekam,  un noteikt, ka galvojums tiek garantēts ar Talsu novada pašvaldības budžeta 



līdzekļiem. Finanšu un grāmatvedības nodaļai uzdots iekļaut  

plānoto aizņēmumu summu Talsu novada pašvaldības saistībās. 

 

A. Astrātovs jautā SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “Piejūra”” valdes 

loceklim Ē. Zaporožecam, vai summas pieaugums ir tādēļ, ka ir noslēdzies iepirkums? 

Ē. Zaporožecs apliecina, ka ir noslēdzies projektēšanas, būvniecības projekts. 

Izskaidro visu projekta realizāciju. 

A. Astrātovs jautā par traktortehnikas iepirkumu. 

Ē. Zaporožecs izskaidro traktortehnikas iepirkumu. 

S. Pētersone jautā, vai kapitāldaļu turētāja pārstāvim ir bijusi sanāksme par šo 

jautājumu un kā ir lēmuši pārējie kolēģi Tukumā? 

Ē. Zaporožecs atbild, ka šis jautājums ir ticis skatīts nepārtraukti sabiedrības kapitāla 

turētāju sapulcēs un ticis vienbalsīgi atbalstīts. 

E. Kārkliņa  paskaidro, ka lēmuma projekta sagatavošanas procesā strādāja visas 

iesaistītās pašvaldības   kopā.  

              J. Kļava jautā,  vai projekta īstenošanai ir   projektu  vadītājs? 

              Ē. Zaporožecs apstiprina, ka ir projektu vadītājs. 

J. Kļava jautā,  kad projektam jābūt īstenotam, vai varēs iekļauties paredzētajās 

izmaksās? 

Ē. Zaporožecs atbild, ka, ja šī gada ietvaros nemainīsies elektrības cenas, degvielas 

cenas, nodokļi, tad projekta izmaksu pieaugumam nevajadzētu būt. 

A. Pinkens jautā par būvniecības realizācijas beigu termiņu. 

Ē. Zaporožecs skaidro par   projekta termiņu. Projekts jārealizē līdz 2024.gada 

30.janvārim. 

J. Kļava  jautā par  aizņemšanās iespējām Valsts kasē un AS “Swedbank”. Jautā, vai 

šāda bioloģiski noārdāmo atkritumu pārstrādes   stacija  jau Latvijā kaut kur darbojas? 

Ē. Zaporožecs atbild, ka izvērtējot kreditēšanas procentu likmi abās pieminētajās 

iestādēs –  Valsts kasei bija zemākie kreditēšanas procenti  un aizdevumu varēja noslēgt uz 20 

gadiem. Šāda bioloģiski noārdāmo atkritumu pārstrādes stacija darbojas Rīgā Getliņos. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs)  

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Juzefa Kļava)  

Komiteja nolemj: 

 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi jautājumu "Par 

galvojumu sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” aizņēmumam 

Eiropas Savienības fonda projekta Nr. 5.2.1.2/21/I/002 

“Tādu bioloģiski noārdāmo atkritumu pārstrādes iekārtu 

izveide poligonā “Janvāri”, kas izmanto anaerobo pārstrādes 

metodi” realizācijai”. 

 

 



2.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 29. aprīļa lēmumā Nr. 120 “Par 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “TALSU ŪDENS” līdzdalības izvērtējumu” 

E. Kārkliņa, D. Podziņa  

 

Daira Podziņa ziņo, saskaņā ar Publiskas personas kapitāla daļu un kapitālsabiedrību 

pārvaldības likuma 57. pantu, kas nosaka, ka publiskas personas kapitālsabiedrība un publiski 

privātā kapitālsabiedrība izstrādā vidēja termiņa stratēģiju, ņemot vērā publiskas personas 

augstākās lēmējinstitūcijas noteiktos kapitālsabiedrības vispārējos stratēģiskos mērķus. Talsu 

novada dome 2021. gada 29. aprīlī pieņēma lēmumu Nr. 120 “Par sabiedrības ar ierobežotu 

atbildību “Talsu ūdens” līdzdalības izvērtējumu”. Minētā lēmuma 3. punktā noteikts SIA 

“TALSU ŪDENS” stratēģiskais mērķis 2021.-2025. gadam – “[..] nodrošināt augstu 

ūdensapgādes un notekūdeņu pakalpojumu kvalitāti visiem Talsu novada patērētājiem, kā arī 

gādāt, lai šie pakalpojumi ir nepārtraukti, efektīvi, rentabli un pieejami, pēc iespējas samazinot 

ietekmi uz apkārtējo vidi”.  

Pēc kapitāldaļu turētāja lēmuma pati kapitālsabiedrība ir sniegusi priekšlikumu, lai 

uzlabotu kapitālsabiedrības vispārējā stratēģiskā mērķa formulējumu un šis formulējums atbilst 

Talsu novada ilgtspējīgas attīstības stratēģijā noteiktajiem mērķiem Talsu novada attīstības 

programmā izvirzītajiem rīcības virzieniem un uzdevumiem. Ņemot vērā minēto un to, ka SIA 

“TALSU ŪDENS” ir nepieciešams izstrādāt vidēja termiņa stratēģiju 2023.- 2025. gadam, lūdz 

grozīt Talsu novada domes 2021. gada 29. aprīļa lēmuma Nr. 120 “Par sabiedrības ar 

ierobežotu atbildību “TALSU ŪDENS” līdzdalības izvērtējumu” 3. punktu, izsakot to šādā 

redakcijā:  

“3.Noteikt SIA “TALSU ŪDENS” vispārējo stratēģisko mērķi 2021. – 2025. gadam: 

nodrošināt kvalitatīvus, nepārtrauktus, rentablus un videi draudzīgus ūdenssaimniecības 

pakalpojumus, pastāvīgi veicinot pakalpojumu pieejamību un ūdenssaimniecības nozares 

ilgtspējīgu attīstību”. 

 

D. Karols  pievienojas plkst. 9.22 

 

E. Kārkliņa  informē, ka jautājums jau ir izskatīts Tautsaimniecības komitejā. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi jautājumu “Par 

grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 29. aprīļa 

lēmumā Nr. 120 “Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību 

“TALSU ŪDENS” līdzdalības izvērtējumu”. 

 

3.§ 

Par deleģēšanas līgumu ar SIA “Rojas DzKU” 

E. Kārkliņa, D. Podziņa, J. Kļava, D. Karols, S. Pētersone, A. Astrātovs, A.  Pinkens 



 

D. Podziņa ziņo, Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 2. punkts pašvaldībām 

nosaka gādāt par savas administratīvās teritorijas labiekārtošanu un sanitāro tīrību, kā arī noteikt 

teritoriju un būvju uzturēšanas prasības, ciktāl tas saistīts ar sabiedrības drošību, sanitārās tīrības 

uzturēšanu un pilsētvides ainavas saglabāšanu. 

Saskaņā ar Pašvaldību likuma 10. panta pirmās daļas 9. punktu, ir izveidota 

kapitālsabiedrība SIA “Rojas DzKU”, kurā visas kapitāla daļas pieder Talsu novada 

pašvaldībai. SIA “Rojas DzKU” rīcībā ir visas nepieciešamās atļaujas, materiāli, tehniskais 

aprīkojums un darbaspēka resurss un līdz ar to būtu lietderīgi noslēgt deleģēšanas līgumu ar 

SIA “Rojas DzKU”, kura minēto autonomo funkciju izpildei nepieciešamos pārvaldes 

uzdevumus ir veikusi līdz šim, kā arī Sabiedrībai ir nepieciešamā pieredze un resursi deleģēto 

uzdevumu izpildei. 31. janvārī  2023.gadā beidzās spēkā esošais deleģējuma līgums un līdz ar 

to  lūdzu atbalstīt deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “Rojas DzKU” un uzdot veikt Talsu 

novada Rojas pagastā izrietošo pašvaldības autonomo funkciju izpildes nodrošināšanai 

veicamos pārvaldes uzdevumus. Noteikt deleģēšanas līguma termiņu līdz 2024.gada 

31.  janvārim. 

 

J. Kļava jautā par deleģēšanas līguma termiņu, vai šis termiņš nevarētu būt garāks par 

vienu gadu – piemēram, trīs gadi? 

D. Podziņa skaidro, ka deleģēšanas līgums var būt ilgāks - termiņā līdz pieciem 

gadiem, bet tad ir nepieciešams Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas 

saskaņojums, ja termiņš tiek noteikts līdz vienam gadam, tad šī informācija  Vides aizsardzības 

un reģionālās attīstības ministrijai jānosūta tikai informatīvi. 

D. Karolam precizē – minēts, ka pārvalde šos uzdevumus veikusi līdz šim, bet tika 

minēts līdz 31. janvārim, vai nevajadzētu precizēt laiku līdz kuram visi uzskaitītie   uzdevumi 

tika veikti? 

 

I .Norenberga pievienojas  plkst. 9.35 

 

D. Podziņa atbild, ka SIA “Rojas DzKU”  joprojām veic šos uzdevumus. Līdz 

31. janvārim spēkā ir esošais deleģējuma līgums. 

S. Pētersone jautā kā šīs darbības jomas, kas ir deleģēšanas līgumā, tika vērtētas 

līdzdalības izvērtējumos.  

D. Podziņa skaidro paskaidro, ka šajās jomās varētu sludināt iepirkumu, bet līdz šim 

tas nav izdarīts.  

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

 

A. Astrātovs lūdz līdz domes sēdei: 

1. Sagatavot rakstisku šīs pārvaldes uzdevuma izvērtējumu, kas  pamatotu pašvaldības 

ieskatā deleģēt šos pārvaldes uzdevums, cik tie ir lietderīgi. Salīdzinātu ar citām pagastu 

pārvaldēm, kas šos uzdevumus veic pašas.  

2. Sniegt rakstisku informāciju vai skaidrojumu par to, kas notiek ar Dundagas veselības 

centra deleģēšanas līgumu, kurš beidzās 31. decembrī 2022. gadā. 

3. Pārstrādāt deleģēšanas līguma pirmo punktu. 

 

S. Pētersone jautā, vai SIA “Rojas DzKU” šos pakalpojumus veic paši, vai pērk kā 

ārpakalpojumu? 

D. Podziņa atbild, ka SIA “Rojas DzKU”  šos uzdevumus veic paši. 

 



A. Pinkens izsaka priekšlikumu: “Izteikt 1. Slēgt deleģēšanas līgumu ar 

SIA  “Rojas  DzKU” (pielikumā pievienotajā redakcijā) par sekojošu pārvaldes uzdevumu 

veikšanu Talsu novada Rojas pagastā". 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

11 (Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Antra Grūbe, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Andis 

Astrātovs, Sandra Pētersone) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Juzefa Kļava - Nepiedalās balsojumā)  

Komiteja nolemj: Priekšlikums ir atbalstīts 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Sandra Pētersone) 

"nepiedalās" -  1 (Andis Astrātovs)  

Komiteja nolemj: Virzīt tālākai izskatīšanai   uz domes sēdi jautājumu “Par 

deleģēšanas līgumu ar SIA “Rojas DzKU””.  
 

4.§ 

Par līgumu par sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu ar SIA “Rojas 

DzKU” 

E. Kārkliņa, D. Podziņa, A. Astrātovs, A. Pinkens, D. Tabulēvica, E. Bariss 

 

Ziņo D. Podziņa. Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 1. punkts nosaka, ka viena 

no pašvaldības autonomajām funkcijām ir organizēt iedzīvotājiem ūdenssaimniecības, 

siltumapgādes un sadzīves atkritumu apsaimniekošanas pakalpojumus neatkarīgi no tā, kā 

īpašumā atrodas dzīvojamais fonds. 2022. gada 18. februārī tika noslēgts deleģēšanas līgums ar 

SIA “Rojas DzKU”  un tika deleģēts sniegt Rojas pagasta iedzīvotājiem siltumapgādes 

pakalpojumu. Līdz ar to Talsu novada pašvaldībai būtu slēdzams publisko pakalpojumu līgums 

ar SIA “Rojas DzKU”. 

Lūdz atbalstīt līguma slēgšanu  par sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu 

ar SIA “Rojas DzKU”, nosakot līguma termiņu līdz 2024.gada 31. janvārim. 

 

              A. Astrātovs aicina precizēt ar kuru datumu līgums tiks noslēgts. 

              D. Podziņa atbild, ka līgums tiktu slēgts ar 01.02.2023.  



A. Pinkens atgādina, ka Tautsaimniecības komitejā tika lūgts iesūtīt SIA ”Rojas 

DzKU” finanšu pārskatu un paskaidrot ar ko šis līgums atšķiras no iepriekšējā. 

D. Podziņa skaidro, ka iepriekš siltumapgādes pakalpojumu sniegšana ietverta 

deleģēšanas līgumā, kā tam saskaņā ar VARAM izstrādātajām vadlīnijām nebūtu jābūt. 

Tagad  tiktu slēgts līgums par sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu ar 

SIA “Rojas DzKU”. Līgumā  būtu  jāmaina termiņš  no viena  gada uz 5.gadiem,  no 2024. gada 

31. janvāris uz 2028.gada  31.janvāris. 

A. Astrātovs jautā, kas vērtēs pakalpojumu kvalitāti un iedzīvotāju apmierinātību? 

D. Tabulēvica izskaidro, ka jāizvērtē  reputācija un jānosaka kritēriji, kā arī 

jānoskaidro pakalpojuma saņēmēju viedoklis.  Sezonas beigās noskaidrot iedzīvotāju viedokli 

par pakalpojuma kvalitāti. 

A. Astrātovs  jautā, kas to darīs vai SIA “Rojas DzKU”?  Vai kapitālsabiedrība to dara 

pašlaik?  

E. Bariss atbild, līdz šim brīdim šāds novērtējums  nav skatīts.  

A. Astrātovs – līgumā lietderīgi iestrādāt kapitālsabiedrības tiesības pie situācijas vai 

noteiktiem kritērijiem, ka nepieciešamības gadījumā varētu lūgt pārskatīt Talsu novada domē 

siltumapgādes pakalpojuma tarifus.  

E. Bariss atbild, ka  ir jau pienākums valdei sekot līdzi situācijai kapitālsabiedrībā un 

valstī un tad jāvēršas domē lai pārskatītu tarifu.  

A. Astrātova lūdz iekļaut līgumā punktu, kas paredz kapitālsabiedrībai pienākumu 

vērsties  domē, ja izmainās pakalpojuma izmaksas vairāk vai mazāk par 10 procentiem, lai 

nenovestu kapitālsabiedrību līdz naudas plūsmas problēmām. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Sandra Pētersone) 

Komiteja nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi jautājumu Par 

līgumu par sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu 

sniegšanu ar SIA “Rojas DzKU”.  
 

5.§ 

Par Talsu novada domes 2022. gada 24. novembra lēmuma Nr. 558 “Par galvojuma 

sniegšanu SIA “Rojas DzKU”” atcelšanu 

E. Kārkliņa, D. Podzina, G. Cīrule, E. Bariss, A. Astrātovs 

 

D. Podziņa ziņo, ka Talsu novada dome 2022. gada 24. novembrī pieņēma lēmumu 

Nr. 558 “Par galvojuma sniegšanu SIA “Rojas DzKU”” ar kuru nolemts galvot par Sabiedrības 

aizņēmumu līdz 70 000,00 EUR saimnieciskās darbības nodrošināšanai, kas saistīts ar 

kredītlīnijas līguma slēgšanu ar AS “SEB banka” uz vienu gadu ar mainīgo procentu likmi un 

garantēt galvojumu ar Pašvaldības budžeta līdzekļiem. 

 Pašvaldība 2022. gada 27. decembrī ir saņēmusi Sabiedrības iesniegumu Nr. 1-4/88 

(reģistrēts ar Nr. TNPCA/22/12-20/11250/S), kurā lūgta piekrišana slēgt aizdevuma līgumu 

pret komercķīlu siltumapgādes pakalpojuma nepārtrauktības nodrošināšanai bez Pašvaldības 

galvojuma. 



Ņemot vērā minēto, secināms, ka Sabiedrībai vairs nepastāv nepieciešamība pēc 

Pašvaldības sniegta galvojuma aizņēmuma saņemšanai un pamatojoties uz Tautsaimniecības 

komitejas 2023. gada 12. janvāra atzinumu. Atcelt Talsu novada domes 2022. gada 

24. novembra lēmumu Nr. 558 “Par galvojuma sniegšanu SIA “Rojas DzKU””. 

Tautsaimniecības komitejā tika lūgts sagatavot prezentāciju par SIA “Rojas DzKU” 

naudas plūsmas pārskatu par 2022.gadu. Par to ziņo SIA “Rojas DzKU” valdes loceklis 

E. Bariss. Naudas plūsmas pārskatu par 2022. gadu prezentē valde locekle G. Cīrule. 

Prezentācijā tiek atspoguļoti dati par periodu no 25.07.2022. līdz 16.01.2023. 

A. Astrātovs jautā, kādi nodokļu maksājumi ir atlikti? 

G. Cīrule atbild, ka visi kapitālsabiedrības nodokļi, kuri  bija jānomaksā ir atlikti uz 

sešiem mēnešiem. 

 

Plkst. 10.05 iziet D. Karols, atgriežas plkst.10.11. 

Plkst. 10.08 iziet O. Solovjovs, atgriežas plkst. 10.11. 

 

E. Bariss skaidro turpmāko redzējumu par naudas plūsmu šajā gadā un par veiktajiem 

ieguldījumiem. 

A. Astrātovs uzdod precizējošus jautājumus par naudas plūsmu un rēķiniem. 

E. Bariss skaidro finanšu situāciju SIA “Rojas DzKU”. 

A. Astrātovs jautā, vai ir izdevies uzņēmumam piesaistīt grāmatvedi, vai to dara 

ārpakalpojuma uzņēmums? Vai ir izdevies grāmatvedībā pārvaldes uzdevumus un 

pakalpojumus nodalīt? 

E. Bariss atbild, ka uzņēmumam vēl  nav izdevies piesaistīt grāmatvedi, tas vēl tiek 

darīts, jo  izsludinātais konkurss noslēdzies bez rezultāta.  

G. Cīrule atbild, ka grāmatvedībā tagad ir nodalīti pārvaldes uzdevumi un 

pakalpojumi.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi jautājumu  “Par 

Talsu novada domes 2022. gada 24. novembra lēmuma Nr. 

558 “Par galvojuma sniegšanu SIA “Rojas DzKU”” 

atcelšanu”. 

 

 

6.§ 

Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, L. Andersone, D. Karols, A. Pinkens, A. Vincevs, S. Pētersone 

 

L. Andersone ziņo, ka Talsu novada pašvaldībā saņemts SIA “MĒRSRAGA 

ŪDENS” iesniegums Nr. 1-8/105, kurā Sabiedrības valde lūdz apstiprināt ūdenssaimniecības 

pakalpojumu tarifus. Ņemot vēra, ka SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” izmaksas par 

elektroenerģijas iegādi ir palielinājušās par 238,35 %, ir pieauguši ieguldījumi infrastruktūras 



uzturēšanā, pieaugušas darbaspēka un pārējo preču un pakalpojumu izmaksas, Sabiedrība ir 

izstrādājusi jaunu sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu projektu. 

Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisijā ir iesniegts SIA “TALSU ŪDENS” 

ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifa projekts, kas paredz noteikt uz laiku līdz 2023. gada 

30.aprīlim ūdensapgādes pakalpojumu tarifu 1,70 EUR/m3 (bez PVN), kanalizācijas 

pakalpojuma tarifu 3,07 EUR/m3 (bez PVN). Savukārt no 2023. gada 1. maija tarifu projekts 

paredz ūdensapgādes pakalpojumu tarifu 1,77 EUR/m3 (bez PVN) un kanalizācijas 

pakalpojumu tarifu 3,26 EUR/m3 (bez PVN).  

Ievērojot iepriekš minēto, konstatējams, ka SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” 

ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu projektā paredzētā pakalpojumu maksa pārsniedz SIA 

“TALSU ŪDENS” ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifa aprēķinu. Lai nodrošinātu Talsu 

pilsētā un Talsu novadā vienādu sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu maksu, 

Sabiedrība lūdz ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifus pielīdzināt SIA “TALSU ŪDENS” 

ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifa projektam: 

1. ūdensapgādes pakalpojumu tarifs 1,77 EUR/m3 (bez PVN); 

2. kanalizācijas pakalpojumu tarifs 3,26 EUR/m3 (bez PVN). 

Noteikt, ka ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifi stājas spēkā 2023. gada 1. martā un 

noteikt, ka ar 2023. gada 1. martu spēku zaudē Talsu novada domes 2022. gada 27. janvāra 

lēmuma Nr.40 “Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” pilnvarojumu un ūdenssaimniecības 

pakalpojumu tarifu apstiprināšanu” 2. punkts. 

 

D. Karols jautā, pēc kādas aprēķinu metodikas šis aprēķins ir ticis veikts? 

A. Vincevs atbild, ka aprēķins ir veikts pēc šī brīža situācijas, ņemot vērā arī ūdens 

zudumus Mērsraga pašvaldībā.  

A. Astrātovs jautā, kāda ir iedzīvotāju maksātspēja? Jautā A. Vinceva viedokli par 

tarifa palielinājumu. 

A. Vincevs paskaidro, ka ir ļoti laba maksātspēja un debitoru parādu nav un šis tarifu 

palielinājums  pēc viņa domām maksātspēju neietekmēs. 

S. Pētersone jautā par aprēķinu un kredītu apmaksām.  

A. Vincevs paskaidro kā tika veikti SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” aprēķini un kāda 

situācija ar kredītiem. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  1 (Sandra Pētersone) 

"atturas" -  1 (Gundars Sebris) 

Komiteja nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi jautājumu  “Par SIA 

“MĒRSRAGA ŪDENS” ūdenssaimniecības pakalpojumu 

tarifu apstiprināšanu”.  
 

7.§ 

Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” ūdenssaimniecības 

pakalpojumu tarifu apstiprināšanu 

L. Andersone, J. Kļava, I. Bordjugs, A. Astrātovs, A. Pinkens, A. Korulis 

 



Ziņo L. Andersone. Talsu novada pašvaldībā saņemts SIA “KOLKAS ŪDENS” 

iesniegums, kurā Sabiedrības valde lūdz apstiprināt ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifus. 

Ņemot vērā, ka ir pieauguši izdevumi infrastruktūras uzturēšanā, pieaugušas darbaspēka un 

pārējo preču izmaksas, Sabiedrība ir izstrādājusi jaunu sabiedrisko ūdenssaimniecības 

pakalpojumu tarifu projektu, aprēķini veikti atbilstoši Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas 

komisijas 2016. gada 14. janvāra lēmumam 1/2 “Ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu 

aprēķināšanas metodika”. 

Saskaņā ar aprēķiniem SIA ”KOLKAS ŪDENS”  ūdenssaimniecības pakalpojumu 

tarifa projekts paredz 2023. gadā noteikt maksu: 

1. ūdensapgādes pakalpojumiem – 1,93 EUR/m3 (bez PVN); 

2. kanalizācijas pakalpojumiem – 2,04 EUR/m3 (bez PVN); 

3. tehniskajam ūdenim 0,64 EUR/m3 (bez PVN). 

Ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifi spēkā no 2023. gada 1. martā 

Lūdz apstiprināt Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” 

ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifus nosakot, ka ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifi 

stājas spēkā 2023. gada 1. martā. Ar 2023. gada 1. martu spēku zaudē Talsu novada domes 

2022. gada 24. februāra lēmuma Nr.74 “Par Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS 

ŪDENS” ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu” 2. punkts. 

  

J. Kļava jautā par ūdens tarifiem. Norāda, ka tika lūgts  SIA” KOLKAS ŪDENS” 

valdes loceklim I. Bordjugam sastādīt tabulu par izmaksu posteņiem un paskaidrot izmaksu 

pieaugumu. 

I. Bordjugs skaidro  ūdens, kanalizācija un tehniskā ūdens  izmaksu pieaugumu 

2022.gadā. Izmaksas par darbiniekiem un administrācijas izmaksas. 

 

Plkst.10.32 E. Kārkliņa izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.10.32 E. Kārkliņa iziet. 

Plkst.10.46 sākas sēde.  

Plkst.10.46 sēdi sāk vadīt Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks Māris 

Rozenbergs. 

Plkst. 10.48 sēdē pēc pārtraukuma pievienojas O. Solovjovs.  

J. Kļava iepazīstoties ar sagatavoto tabulu lūdz izskaidrot SIA” KOLKAS ŪDENS” 

valdes loceklim I. Bordjugam kapitālsabiedrības 2023.gada prognozi salīdzinājumā ar 

iepriekšējo gadu.   Tika lūgts sastādīt tabulu 2022. gada 11 mēneši un 2023. gada prognozes. 

Aicina paskaidrot par algu pieaugumu. 

I. Bordjugs prezentē izmaksu tabulu un skaidro situāciju SIA” KOLKAS ŪDENS” par 

darbinieku algu pieaugumiem.  

 

Plkst. 10.51 pievienojas S. Pētersone. 

 

J. Kļava lūdz L. Andersonei izstrādāt tarifu projektu un to izveidot pēc vienotiem 

kritērijiem un vienotas metodikas.  

A. Astrātovs jautā, kad varētu būt nākošās tarifa izmaiņas? 

I. Bordjugs  atbild, ka šobrīd, tas nav paredzēts, bet līdz ar jauno  līgumu par elektrības 

pakalpojuma cenām varētu būt  izmaiņas tarifos un tas  aptuveni varētu būt novembra mēnesī. 

A. Pinkens jautā, par metodikas izstrādi vai tā jau nav vienādas visas iestādēs. 

J. Kļava skaidro situāciju par tarifiem. 

I. Bordjugs paskaidro kāda metodika tika izmantota. 

 



M. Rozenbergs aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Antra Grūbe, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  
5 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Oļegs Solovjovs) 

"nepiedalās"- 1 (Ilva Norenberga) 

M. Rozenbergs lūdz Juridisko nodaļu nokomentēt balsojuma rezultātu, kad par 

lēmumu ir nobalsots vienādi – 5 balsis “par” un 5 balsis “atturas”. 

A. Korulis paskaidro pieņemtā lēmuma rezultātu –  jāskatās kā balsojis sēdes 

vadītājs, ja sēdes vadītājs balsojis “par’, tad balsojums tiek pieņemts un virzīts tālāk. 

Komiteja nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi jautājumu Par 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” 

ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu”.  
 

8.§ 

Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Mērsraga tautas nama 

teritorijas labiekārtošana” 

M. Rozenbergs, S. Ķiršakmene, J. Ķļava, D. Karols, A. Astrātovs 

 

Ziņo S. Ķiršakmene. Biedrība “Talsu partnerība” ir izsludinājusi atklāta konkursa 

projektu iesniegumu pieņemšanas 7. kārtu Eiropas Jūrlietu un Zivsaimniecības (EJZF) fonda 

Rīcības programmas zivsaimniecības attīstībai 2014.-2020.gadam apakšpasākuma 43.02. 

“Sabiedrības virzītas vietējās attīstības stratēģiju īstenošana” aktivitātē 43.02.4. “Zvejas vai 

jūras kultūras mantojuma izmantošanas veicināšana zivsaimniecībai nozīmīgās teritorijās”. 

Projekta pieteikumu plānots iesniegt rīcībā – EJZF 3 “Piekrastes teritoriju publiskās 

infrastruktūras pilnveidošana un kultūras mantojuma pieejamība un izmantošana”. Projektu 

iesniegumu pieņemšana ir līdz 2023.gada 2.februārim. 

Projektā veicamās darbības: teritorijas labiekārtošana pie tautas nama, kas paredz 

jauna apgaismojuma, autostāvvietu, gājēju celiņu, apzaļumošanas, apstādījumu ierīkošanu un 

vides objekta “Bāka” uzstādīšanu. Vides objekts “Bāka” sniegs vēstījumu par zvejas un jūras 

kultūras mantojuma popularizēšanu.  

Projekta “Mērsraga tautas nama teritorijas labiekārtošana” kopējās izmaksas ir 

212 740,99 EUR ieskaitot PVN 21%, attiecināmās izmaksas ir 212 740,99 EUR, publiskais 

finansējums – 191 466,89 EUR, pašvaldības līdzfinansējums - 21 274,10 EUR. Projekta 

atbalsta gadījumā pieejamais avanss ir 20% no publiskā finansējuma 38 293,38 EUR. 

 

J. Kļava izsaka priekšlikumu vides objektu “Bāka” izņemt no projekta tekstu. 

D. Karols rosina tehniski izlabot lēmumprojekta pirmo punktu. 

A. Astrātovs jautā, kad jāiesniedz pieteikums?  Kad tiks ņemts aizņēmums, lai 

realizētu projektu?  Vai pietiks ar prasīto avansu? 

S. Ķiršakmene atbild projekts jāiesniedz līdz 22.02.2023. Apliecina, ka projektā 

iztiks ar prasīto avansu.  

 



M. Rozenbergs aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi jautājumu ”Par 

piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Mērsraga 

tautas nama teritorijas labiekārtošana””. 

  

9.§ 

Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Piekrastes atpūtas laukuma 

labiekārtošana Mērsragā” 

     M. Rozenbergs, S. Ķiršakmene, J. Kļava 

 

Ziņo S. Ķiršakmene. Saskaņā ar biedrības “Talsu partnerība” izsludināto atklāto 

konkursa projektu iesniegumu pieņemšanas 7. kārtu Eiropas Jūrlietu un Zivsaimniecības 

(EJZF) fonda Rīcības programmas zivsaimniecības attīstībai 2014.-2020.gadam 

apakšpasākuma 43.02. “Sabiedrības virzītas vietējās attīstības stratēģiju īstenošana” plānots 

iesniegt projekta pieteikumu “Piekrastes atpūtas laukuma labiekārtošana Mērsragā”. Aktivitātē 

43.02. “Sabiedrības virzītas vietējās attīstības stratēģiju īstenošana” aktivitātē 43.02.3. “Vides 

resursu vairošana vai izmantošana, kā arī klimata pārmaiņu mazināšana”. Projekta realizācijas 

laikā tiks pie Mērsraga bākas ir labiekārtots auto stāvlaukums un pieguļošajā teritorijā 

piekrastes apmeklētājiem ir iespēja atpūsties izmantojot bērnu rotaļu ierīces, piknika vietas un 

gājēju laipu. Šajā teritorijā ir nepieciešams ierīkot mūsdienu prasībām atbilstošas labierīcības 

un atkritumu novietnes. Projektā ir plānots uzstādīt trīs rūpnieciski ražotas tualetes un 

labiekārtot atkritumu novietni.  Līdz domes sēdei tiks veikti labojumi lēmumprojektā un 

precizētas summas. 

Projekta “Piekrastes atpūtas laukuma labiekārtošana Mērsragā” kopējās izmaksas ir  

83 904,85 EUR ieskaitot PVN 21%, attiecināmās izmaksas ir 83 904,85 EUR, publiskais 

finansējums – 75 514,36 EUR, pašvaldības līdzfinansējums 8 390,49 EUR. Projekta 

apstiprināšanas gadījumā ir iespējams saņemt avansu 20% apmērā no publiskajām izmaksām 

15 102,87 EUR apmērā. 

 

J. Kļava lūdz vēlreiz precizēt projekta kopējo summu. 

S. Ķiršakmene skaidro paredzēto izmaksu summas. 

     M. Rozenbergs aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 



"atturas" -  nav 

 Komiteja nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi jautājumu  Par 

piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Mērsraga 

tautas nama teritorijas labiekārtošana””.  
 

10.§ 

Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Rojas jūras stāsti” 

M. Rozenbergs, S. Ķiršakmene, J. Kļava 

 

Ziņo S. Ķiršakmene. Biedrība “Talsu partnerība” ir izsludinājusi atklāta konkursa 

projektu iesniegumu pieņemšanas 7. kārtu Eiropas Jūrlietu un Zivsaimniecības (EJZF) fonda 

Rīcības programmas zivsaimniecības attīstībai 2014.-2020.gadam apakšpasākuma 43.02. 

“Sabiedrības virzītas vietējās attīstības stratēģiju īstenošana” aktivitātē 43.02.4. “Zvejas vai 

jūras kultūras mantojuma izmantošanas veicināšana zivsaimniecībai nozīmīgās teritorijās”. 

Projekta pieteikumu plānots iesniegt rīcībā – EJZF 3 “Piekrastes teritoriju publiskās 

infrastruktūras pilnveidošana un kultūras mantojuma pieejamība un izmantošana”. Projektu 

iesniegumu pieņemšana ir līdz 2023.gada 2.februārim. Projekta ietvaros plānots izveidot 

audiogidu “Rojas jūras stāsti”, kas jebkurā laikā kalpotu Rojas viesiem kā personīgais gids 

Rojas vēstures iepazīšanai un izzināšanai. Izveidojot audio gidu par Rojas ievērojamākajām 

vietām un notikumiem, būs iespējams viesus iepazīstināt ar Rojas vēstures mantojumu. Ar 

audiogida palīdzību būs iespējams izstāstīt dažādus interesantus un personiski piedzīvotus 

stāstus. Ar audiogida palīdzību būs iespējams veikt Rojas apmeklētāju statistiku, uzskaiti un 

analīzi, kas nākotnē ļautu plānot mērķtiecīgas darbības tūrisma un ciema infrastruktūras 

attīstībā Projekta mērķis ir izglītot un informēt Rojas apmeklētājus par Rojas vēsturi dažādos 

laika periodos.  

Projekta “Rojas jūras stāsti” kopējās izmaksas ir 15800,00 EUR ieskaitot PVN 21%, 

attiecināmās izmaksas ir 15800,00 EUR, publiskais finansējums – 14220,00 EUR, pašvaldības 

līdzfinansējums – 1580,00 EUR. Projekta atbalsta gadījumā pieejamais avanss ir 20% no 

publiskā finansējuma 2844,00 EUR. 

J. Kļava izsaka priekšlikumu par nosaukuma atbilstību. Min, ka visur tiek uzsvērta 

zivsaimniecības nozare. Rosina noteikt precīzi izmērāmu mērķi, lai projekts tiktu atbalstīts. 

M. Rozenbergs aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Komiteja nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi jautājumu “Par 

piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Rojas jūras 

stāsti””.  
 

 

 

 



11.§ 

Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2022. – 

2024. gadam grozījumiem 

M. Rozenbergs, L. Laicāns, D. Karols 

 

L. Laicāns  ziņo, ka uz domes sēdi  tiek virzīts lēmums “Par piedalīšanos EJZF projektu 

konkursā ar projektu “Piekrastes atpūtas laukuma labiekārtošana Mērsragā”. Ir nolemts 

piedalīties biedrības “Talsu partnerība” izsludinātajā atklātajā konkursā. Plānotā kopējā 

projekta summa 65 000,00 EUR. Saskaņā ar Teritorijas attīstības plānošanas likuma 22.panta 

2.1 daļu investīciju plānā iekļauj attīstības projektus, kuru ieviešanas izmaksas ir 50 000,00 

EUR vai vairāk, līdz ar to Investīciju plānu nepieciešams papildināt ar jauniem projektiem.  

Informē, ka uz domes sēdi tiks veikti labojumi summās un pamainīsies kopējās 

izmaksas. 

Lūdz papildināt Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam  Investīciju 

plānu 2022. – 2024. gadam ar projektu Nr. 92 “Piekrastes atpūtas laukuma labiekārtošana 

Mērsragā”.   

D. Karols jautā, vai šo papildinājumu nevajadzētu skatīt ātrāk nekā domes sēde. 

L. Laicāns apliecina, ka nevajadzētu skatīt ātrāk, jo tāpat vēl tiks koriģētas summas 

saskaņā ar lēmumprojektu. 

M. Rozenbergs aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Komiteja nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi jautājumu “Par 

Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam 

Investīciju plāna 2022. – 2024. gadam grozījumiem”.  
 

12.§ 

Par iepirkuma līguma “Būvprojekta “Talsu Valsts ģimnāzijas virtuves telpu pārbūve un 

ierīkošana Brīvības ielā 29, Talsos, Talsu novadā” izstrāde un autoruzraudzība” 

slēgšanu ar SIA “KOMUNĀLPROJEKTS JELGAVA” 

M. Rozenbergs, A. Dimante, G. Sebris, A. Pinkens, J. Skujeniece 

 

Ziņo A. Dimante. 2022. gada nogalē noslēdzās iepirkums par  “Talsu Valsts 

ģimnāzijas virtuves telpu pārbūve un ierīkošana Brīvības ielā 29, Talsos, Talsu novadā” izstrāde 

un autoruzraudzība”.  

 Pašvaldības Iepirkumu komisija 2022.gada 21.novembrī pieņēma lēmumu par tiesībām 

slēgt iepirkuma līgumu ar SIA “KOMUNĀLPROJEKTS JELGAVA” par summu 

30570,65 EUR, t.sk. PVN 21%. un līguma izpildes termiņš ir 26 nedēļas no līguma noslēgšanas 

dienas. 

G. Sebrim  lūdz paskaidrot  situāciju par telpu platībām un cik kvadrātmetru lielas 

ir virtuves telpas. 

G. Sebris paskaidro situāciju par Talsu Valsts ģimnāzijas  virtuves telpu stāvokli.  

Apņemas sēdes gaitā noskaidrot cik m2 lielas ir virtuves telpas. 

A. Pinkens jautā, vai projekts ir iekļauts investīciju plānā un atbilst virzienam? 



A. Dimante atbild, ka nav iekļauta investīciju plānā, jo nepārsniedz 50 000 EUR, 

bet turpmāk būtu jāliek investīciju plānā cerot, ka varēs piesaistīt finansējumu citiem 

būvdarbiem. 

J. Skujeniece precizē, ka ir iekļauts Investīciju plānā. 

M. Rozenbergs aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi jautājumu “Par 

iepirkuma līguma “Būvprojekta “Talsu Valsts ģimnāzijas 

virtuves telpu pārbūve un ierīkošana Brīvības ielā 29, Talsos, 

Talsu novadā” izstrāde un autoruzraudzība” slēgšanu ar SIA 

“KOMUNĀLPROJEKTS JELGAVA””.  
 

13.§ 

Par finansējumu 2023.gadā un izmaksu pieaugumu projektā “Talsu tirgus ēkas 

atjaunošana Ezera ielā 7, Talsos, Talsu novadā” 

M. Rozenbergs, A. Dimante, A. Astrātovs, I. Haselbaums, J. Kļava, L. Pīlēģis 

 

Ziņo A. Dimante. 2022.gada 7.jūlijā Talsu novada pašvaldība noslēdza būvdarbu 

līgumu ar SIA “TELMS” par Talsu tirgus ēkas atjaunošanu Ezera ielā 7, Talsos, Talsu novadā. 

Būvdarbu līguma kopējā summa 698 959,42 EUR, tai skaitā PVN. 2022.gada 4.oktobrī  tika 

noslēgta Vienošanās Nr.2 pie līguma, ar kuru palielinātas būvdarbu izmaksas par 51938,13 

EUR neieskaitot PVN, kas radušās, konstatējot faktu, ka ēkas esošais jumts nav izbūvēts no 

stiegrbetona plātnēm, bet gan no koka sijām ar siltinājumu, kā arī nepieciešams papildus 

finansējums pamatu siltināšanai un ēkas fasādes siltināšanai. 2023.gada 3.janvārī noslēgta 

Vienošanās Nr.3 par līguma termiņa pagarināšanu būvdarbu veikšanai līdz 2023.gada 

28.februārim, bet fasādes atjaunošanai līdz 2023.gada 31.maijam. 2022.gada 15.decembrī SIA 

“TELMS” iesniedza papilddarbu tāmi 40568,80 EUR apmērā bez PVN, lai nodrošinātu ēkas 

pabeigtību, ņemot vērā radušos situāciju ar jumta konstrukciju risinājuma pilnīgu nomaiņu un 

tam sekojošām pārējo būvdarbu izmaiņām - ventilācijas iekārtu izvietojumu, loga vitrīnu 

nostiprināšanu ēkas jumta zonā, griestu izbūvi visā ēkā. Ņemot vērā iepriekš minēto, ēkas 

nodošana ekspluatācijā un pilnīga finansējuma apguve 2022.gadā nebija iespējama. Līdz ar to 

vēl ir nepieciešams finansējums 49 088,25 EUR tai skaitā PVN. Kopā ar 2022.gadā neapgūto 

finansējumu 164 300,29 EUR apmērā kas jāfinansē no 2023. gada Talsu novada pašvaldības 

budžeta līdzekļiem. 

 

A. Astrātovs  jautā, kā tika nonākts līdz režģoto piekārto griestu paneļu montāžas 

risinājuma, kas nebija paredzēts būvprojektā? 

A. Dimante skaidro situāciju – izbūvējot jauno ēkas jumtu, radās situācija, kas nebija 

plānota, lai nosegtu griestus no iekšpuses un būtu vizuāli baudāms. Tad būvprojekta autors 

piedāvāja šādu risinājumu, kurš nebija iepriekš izstrādātajā būvprojektā.   

I. Haselbaums paskaidro situāciju par pazeminātajiem griestiem un  augstumu 

pazeminātajā daļā un izmaksu salīdzinājumu, pēc kura tika veiktas izmaiņas būvprojektā. 

A. Astrātovs  jautā par žāvēšanas sadaļu ar iekārtām un par cilvēkstundām. 



A. Dimante  apsola līdz domes sēdei noskaidros šos jautājumus un domes sēdē dot 

atbildes. 

J. Kļava jautā par risinājumiem, kas bija ar nekvalitatīvajām projektu apliecinājuma 

kartēm, un lūdz skaidrojumu par neapgūto finansējums 115 000 EUR.  

I. Haselbaums  atbild uz pirmo jautājuma daļu, situācija par nekvalitatīvajām projektu 

apliecinājumu kartēm bija sekojoša, projektētājam tika iedots neprecīzs  tehniskais apsekojums, 

lai gan projektētājam  objektu vajadzēja apsekot pašam. Tas netika izdarīts, līdz ar to ir  lūdzis 

dot skaidrojumu  projektētājam un tad  tiks izdarīti secinājumi. 

A. Dimante  atbild uz otro jautājumu daļu, ka  iespēju robežas tika darīta viss, lai šī 

summa būtu mazāka, kā arī  būvnieks 2022.gada nogalē  iegādājās materiālus, lai šajā gadā būtu 

jāizlieto mazāks finansējums. 

J. Kļava – kādi viedokļi par šo situāciju, varbūt vajadzēja darīt vairāk, lai nebūtu jātērē 

papildus budžeta līdzekļi? 

L. Pīlēģis skaidro situāciju, ka šis  projekts tika  izstrādāts jau ātrāk un  secinājums ir, 

ka  ir vairākas projekta apliecinājuma kartes, kā arī būvprojekta izstrāde ir zemā kvalitātē līdz 

ar to arī kavējas būvprojekta realizācija. Turpmāk jāskatās lai būtu mazākas novirzes no 

būvprojekta. 

I. Haselbaums skaidro, ka ir pieprasījis papildu informāciju par šo būvprojektu no 

būvprojekta  projektētāja. 

 

M. Rozenbergs aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai   uz domes sēdi jautājumu “Par 

finansējumu 2023.gadā un izmaksu pieaugumu projektā 

“Talsu tirgus ēkas atjaunošana Ezera ielā 7, Talsos, Talsu 

novadā”. 

   

G. Sebris atbild uz iepriekš uzdoto jautājumu par Talsu  Valsts ģimnāzijas virtuves  

platību.  

Plkst.11.58 M. Rozenbergs izsludina pusdienas pārtraukumu. 

Plkst.13.00 tiek atsākta sēde. 

Plkst.11.58 aiziet A. Grūbe. 

 

No plkst.13.00 sēdi vada Finanšu komitejas priekšsēdētāja E. Kārkliņa. 

 

14.§ 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8850 009 0080 daļas nomas izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa,  I.Romaško, J. Kļava, A. Pinkens, A. Astrātovs 

 



Ziņo I. Romaško. Sagatavots lēmuma projekts par zemes vienības  daļas nodošanu 

nomas izsolē, kā arī  sagatavoti izsole noteikumi. Nekustamais  īpašums “Muņu Grabi” atrodas 

Dundagas pagastā, Talsu novadā.  Lauksaimniecības zeme  ir 106,1ha  platībā  un nododama 

lauksaimniecības  zemes nomas izsolē rīkojot mutisku izsoli ar augšupejošu soli. Izsoles 

sākumcenu noteikt EUR 47,00 par 1 ha gadā, neieskaitot PVN un nekustamā īpašuma nodokli 

Nomas līguma termiņu noteikt 5 (pieci) gadi.  

 

S. Pētersone pievienojas 13.01 

I. Norenberga pievienojas 13.01 

 

J. Kļava jautā, kā veidojās cena 47,00 EUR par vienu  hektāru? 

I. Romaško atbild, saskaņā ar 02.04.2020. Dundagas novada domes lēmumu, kurā tika 

apstiprināti zemes nomas pakalpojumu maksas cenrādis Dundagas un Kolkas pagastā nomas 

maksa, kur tie  ir 47,00 EUR gadā. 

J. Kļava jautā, vai mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijā nomas maksa ir 

skatīta? Šobrīd zemes nomas maksas ir salīdzinoši augstākas nekā šī sākuma summa. 

I. Romaško paskaidro situāciju par nomas maksām. 

A. Pinkens šo īpašumu esam vairākas reizes skatījuši saistībā ar vēja enerģiju  un 

līguma laušanu, tāpēc tagad šo zemes gabalu iznomās, kā lauksaimniecības zemi.   

A. Astrātovs jautā, vai komisijai nebija ierosinājums šo sākuma summu palielināt? 

A. Pinkens atbild, ka nav bijis šāds ierosinājums vai priekšlikums. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi jautājumu “Par 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8850 009 0080 daļas 

nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu”. 

 

15.§ 

Par nekustamā īpašuma “Žagari”, Zvirgzdos, Laidzes pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu  

E. Kārkliņa, D. Tabulēvica 

 

Ziņo D. Tabulēvica. Talsu novada pašvaldībā 2022.gada 20.septembrī saņemta Laidzes 

pagasta pārvaldes vēstule ar lūgumu nodot atsavināšanai nekustamo īpašumu “Žagari”, 

Zvirgzdos, Laidzes pagastā, Talsu novadā, kadastra numurs 88680120190, norādot, ka īpašums 

nav nepieciešams pašvaldības funkciju nodrošināšanā. Noteikt atsavināšanas veidu – pārdošana 

elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. Īpašums sastāv no vienas zemes vienības, kadastra 

apzīmējums 88680120190, ar kopējo platību 0.0776 ha un būvi, kadastra apzīmējums 

88680120012013, ar nosaukumu “Pirts”. 

Veikta nekustamā īpašuma tirgus vērtības noteikšanu, sertificēts vērtētājs ir noteicis 

vērtību 16 000  EUR, savukārt novērtēšanas izmaksas  ir 16 170,00 EUR. 



Lēmums paredz nodot atsavināšanai nekustamo īpašumu “Žagari”, Zvirgzdos, Laidzes 

pagastā, Talsu novadā, kadastra numurs 88680120190. Noteikt atsavināšanas veidu – pārdošana 

elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli un noteikt nekustamā īpašuma “Žagari”, Zvirgzdos, 

Laidzes pagastā, Talsu novadā, kadastra numurs 88680120190, nosacīto cenu 16 170,00 EUR 

un samaksas termiņu – 3 gadi no pirkuma līguma noslēgšanas dienas.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi jautājumu “Par 

nekustamā īpašuma “Žagari”, Zvirgzdos, Laidzes pagastā, 

Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu”.   
 

16.§ 

Par nekustamā īpašuma Vīnkalna ielā 4, Sabilē, Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu 

apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, D. Tabulēvica 

 

Ziņo D. Tabulēvica. Ar Talsu novada domes 2022.gada 24.novembra lēmumu Nr.572 

“Par nekustamā īpašuma Vīnkalna ielā 4, Sabilē, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu” nolemts nodot atsavināšanai nekustamo īpašumu Vīnkalna 

ielā 4, Sabilē, Talsu novadā, ar kopējo platību 0.0983 ha rīkojot elektronisku izsoli ar 

augšupejošu soli, sākumcenu nosakot 4550,00 EUR un samaksas termiņu 12 mēneši no 

pirkuma līguma noslēgšanas dienas. Saskaņā ar lēmumu elektroniskajā izsoļu vietnē no 

2022.gada 1.decembra līdz 2023.gada 2.janvārim norisinājās zemes vienības elektroniskā 

izsole, kurai neautorizējās neviens izsoles dalībnieks 

Tiek rosināts rīkot atkārtotu zemes vienības elektronisko izsoli ar augšupejošu soli, 

samazinot par 10 procentiem un lēmumprojekts paredz atzīt par nenotikušu nekustamā īpašuma 

Vīnkalna ielā 4, Sabilē, Talsu novadā pirmo izsoli, kas norisinājās no 2022.gada 1.decembra 

līdz 2023.gada 2.janvārim elektronisko izsoļu vietnē. Rīkot otru izsoli nosakot Zemes vienības 

nosacīto cenu 4100,00 EUR  un samaksas termiņu – 12 mēneši no pirkuma līguma noslēgšanas 

dienas. Par atlikto maksājumu pircējs maksā 6 procentus gadā no vēl nesamaksātās pirkuma 

maksas daļas. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



 Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi jautājumu ” Par 

nekustamā īpašuma Vīnkalna ielā 4, Sabilē, Talsu novadā, 

otrās izsoles noteikumu apstiprināšanu”. 

   

17.§ 

Par zemes vienības Saules ielā 18A, Dundagas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

E. Kārkliņa, D. Tabulēvica 

 

Ziņo D. Tabulēvica. Talsu novada pašvaldībā 2022.gada 9.novembrī saņemts 

SIA “Flora Holland” iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai zemes vienību Saules ielā 18A, 

Dundagas pagastā, Talsu novadā. Nekustamais īpašuma Saules ielā 18A, Dundagas pagastā, 

Talsu novadā, sastāv no vienas zemes vienības, kadastra apzīmējums 88500200184, ar kopējo 

platību 0.3173 ha. Zemes vienības īpašuma tiesības nostiprinātas uz pašvaldības vārda 

Kurzemes rajona tiesas Dundagas pagasta zemesgrāmatas nodalījumā Nr.100000642760, un tā 

nav nepieciešama pašvaldības iestādēm to funkciju nodrošināšanai. 

Uz Zemes vienības atrodas būve SIA” “Flora Holland” piederošas trīs būves - 

transformātoru apakšstacija, ūdenstornis un sūkņu māja. Iesniedzējam ir pirmpirkuma tiesības.  

Lēmumprojekts paredz nodot atsavināšanai, piemērojot atsavināšanas veidu – 

pārdošana par brīvu cenu, zemes vienību Saules ielā 18A, Dundagas pagastā, Talsu novadā, 

noteikt Zemes vienības nosacīto cenu 3200,00 EUR. Zemes vienība tiek atsavināta ar atlikto 

maksājumu uz 2. gadiem, par atlikto maksājumu pircējs maksā sešus procentus gadā no vēl 

nesamaksātās pirkuma maksas daļas. Piedāvāt pirmpirkuma tiesības SIA “Flora Holland”  viena 

mēneša laikā no piedāvājuma saņemšanas dienas.  

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Komiteja nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi jautājumu “Par 

zemes vienības Saules ielā 18A, Dundagas pagastā, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai”.  
 

18.§ 

Par nekustamā īpašuma Sporta ielā 12, Sabilē, Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu 

apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, D.Tabulēvica 

 

D. Tabulēvica ziņo, ka ar Talsu novada domes 2022.gada 15.novembra lēmumu Nr.513 

“Par nekustamā īpašuma Sporta ielā 12, Sabilē, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu” nolemts nodot atsavināšanai nekustamo īpašumu Sporta ielā 

12, Sabilē, Talsu novadā, rīkojot elektronisku izsoli ar augšupejošu soli, sākumcenu nosakot 12 

750,00 EUR un samaksas termiņu 3 gadi no pirkuma līguma noslēgšanas dienas. Saskaņā ar 



lēmumu elektroniskajā izsoļu vietnē no 2022.gada 5.decembra līdz 2023.gada 4.janvārim 

norisinājās nekustamā īpašuma elektroniskā izsole, kurai neautorizējās neviens izsoles 

dalībnieks. 

Tiek rosināts rīkot otru nekustamā īpašuma elektronisko izsoli ar augšupejošu soli 

nosakot nekustamā īpašuma nosacīto cenu 10 200,00 EUR un samaksas termiņu – 3 gadi no 

pirkuma līguma noslēgšanas dienas. Par atlikto maksājumu pircējs maksā 6 procentus gadā no 

vēl nesamaksātās pirkuma maksas daļas. Lēmumprojekts paredz atzīt par nenotikušu nekustamā 

īpašuma Sporta ielā 12, Sabilē, Talsu novadā, pirmo izsoli, kas norisinājās no 2022.gada 

5.decembra līdz 2023.gada 4.janvārim elektronisko izsoļu vietnē. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Andis Astrātovs)  

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi jautājumu “Par 

nekustamā īpašuma Sporta ielā 12, Sabilē, Talsu novadā, 

otrās izsoles noteikumu apstiprināšanu”. 

 

 

19.§ 

Par atkārtotu nekustamā īpašuma Smilšu ielā 1A, Valdemārpilī, Talsu novadā, daļas 

apbūves tiesību 

E. Kārkliņa, D. Tabulēvica 

 

Ziņo D. Tabulēvica. Ar Talsu novada domes 2022.gada 29.septembra lēmumu Nr.457 

“Par nekustamā īpašuma Smilšu ielā 1A, Valdemārpilī, Talsu novadā, daļas apbūves tiesību” 

nolemts rīkot zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88170060034, Smilšu ielā 1A, 

Valdemārpilī, Talsu novadā, daļas ar platību 4.6736 ha, apbūves tiesību mutisku izsoli. Saskaņā 

ar lēmumu no 2022.gada 7.oktobra plkst.08:00 līdz 2022.gada 7.novembra plkst.16:45 

norisinājās pieteikumu iesniegšana dalībai zemes vienības apbūves tiesību mutiskajai izsolei. 

Mutiskajā izsolē pieteicās viens pretendents – Sabiedrība ar ierobežotu atbildību “EE”,  un 

ieguva tiesības slēgt līgumu par zemes vienības apbūves tiesību piešķiršanu. 

Pašvaldībā 2022.gada 14.decembrī saņemts SIA “EE” paziņojums ar informāciju, ka 

mainoties ekonomiskajiem apstākļiem un izvērtējot līguma par Zemes vienības apbūves tiesību 

piešķiršanu nosacījumus, secina, ka SIA “EE” nevarēs izpildīt līguma nosacījumus un atsauc 

SIA “EE” Zemes vienības apbūves tiesību piešķiršanu. Tādējādi tiek rosināts rīkot zemes 

vienības Smilšu ielā 1A, Valdemārpilī, Talsu novadā, daļas ar platību 4,6736 ha, atkārtotu 

apbūves tiesības mutisku izsoli, tostarp nosakot: izsoles sākumcenu 2993,00 gadā, neieskaitot 

pievienotās vērtības nodokli un nekustamā īpašuma nodokli, apbūves tiesības līguma saistību 

izpildes drošības naudu 10000,00 EUR un apbūves tiesības termiņu – 30 gadi, no apbūves 

tiesības līguma noslēgšanas brīža 

Noteikt, ka neatkarīgā vērtētāja atlīdzības summu 180,00 EUR. Pašvaldībai kompensē 

apbūves tiesības ieguvējs un apstiprināt apbūves tiesības izsoles noteikumus. 

 



A. Astrātovs jautā, kāda summa tika ieturēta no pretendenta? Cik  soļi tika nosolīti 

izsolē? 

D. Tabulēvica atbild, ka no pretendenta tika ieturēts 1 000,00 EUR un  izsolē tika 

nosolīts viens solis no sākuma cenas.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Māris 

Rozenbergs [paceļot roku]) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Komiteja nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi jautājumu “Par 

atkārtotu nekustamā īpašuma Smilšu ielā 1A, Valdemārpilī, 

Talsu novadā, daļas apbūves tiesību”.  
 

20.§ 

Par Talsu novada domes 2022.gada 3.februāra saistošo noteikumu Nr.4 “Par Talsu 

novada pašvaldības 2022.gada budžetu” grozījumiem 

E. Kārkliņa, A. Veckāgāne, D. Karols,  

 

A. Veckāgāne ziņo, ka sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem Talsu novada 

domes saistošos noteikumus “Grozījumi Talsu novada domes 2022.gada 3.februāra saistošajos 

noteikumos Nr.4 “Par Talsu novada pašvaldības 2022.gada budžetu””.  tiek izskaidrots no 

iepriekšējiem grozījumiem, kas  mainījies ieņēmumu sadaļa, kurā pielikts klāt ziedojuma plāns, 

palielinājušies iedzīvotāju ienākuma nodokļi, palielinājušies nekustāmā īpašuma nodokļi,  

valsts un pašvaldību nodevas, maksas pakalpojumi un citi pašu ieņēmumi. Kopējie ieņēmumi  

palielinājums ir 376 817,00 EUR , Ziedojumu daļā  palielinājums ir 11470,00 EUR. Izdevumu 

daļa  izmaiņas par ekonomisko klasifikācijas kodiem. Apstiprināt naudas līdzekļu atlikums uz 

31.janvāri 2022. gadā, kā arī apstiprināt ziedojumu līdzekļu budžetā atlikumu uz 31.decembri 

2022. gadā. 

D. Karols  lūdz izskaidrot  ieņēmumu sadaļu un izskaidrot par termiņiem.  

A. Veckāgane skaidro ieņēmumu sadaļu  un paskaidro par termiņu.  

M. Rozenbergs  vēlas zināt, cik pagājušā  gadā pašvaldībā bija  ieņēmumi no 

atsavinātajiem īpašumiem. 

A. Veckāgane atbild, ka šīs sēdes laikā to nav iespējams nosaukt, bet par 

ieņēmumi no atsavinātajiem īpašumiem tiks sagatavota atbilde un sniegta turpmākajā 

laikā. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 



"atturas" -  2 (Andis Astrātovs, Sandra Pētersone) 

 Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi jautājumu “Par 

Talsu novada domes 2022.gada 3.februāra saistošo 

noteikumu Nr.4 “Par Talsu novada pašvaldības 2022.gada 

budžetu” grozījumiem”.  
 

21.§ 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvjiem Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un 

apakškomitejās 

E. Kārkliņa, A. Lorence 

 

Ziņo A. Lorence. Sagatavots lēmuma projekts, lai aktualizētu Talsu novada pašvaldības 

pārstāvniecību Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un apakškomitejās. Lūdz apstiprināt 

Talsu novada pašvaldības pārstāvjus Latvijas Pašvaldību savienības komitejās. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  1 (Andis Astrātovs) 

"atturas" -  nav 

Komiteja nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi jautājumu “Par 

Talsu novada pašvaldības pārstāvjiem Latvijas Pašvaldību 

savienības komitejās un apakškomitejās”.  
 

22.§ 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi brīvprātīgā profesionālā asociācijā “Latvijas 

Pašvaldību Izpilddirektoru asociācija” 

E. Kārkliņa, A. Lorence 

 

Ziņo A. Lorence. Sagatavots lēmuma projekts, lai pilnvarotu Talsu novada pašvaldības 

izpilddirektoru Ivaru Haselbaumu pārstāvēt Talsu novada pašvaldību brīvprātīgā profesionālā 

asociācijā “Latvijas Pašvaldību Izpilddirektoru asociācija”. Lēmumprojekta 2.punkts paredz 

atzīt par spēku zaudējušu Talsu novada domes 2021. gada 28. augusta lēmumu Nr.144 “Par 

Talsu novada pašvaldības pārstāvi brīvprātīgā profesionālā asociācijā “Latvijas Pašvaldību 

Izpilddirektoru asociācija””. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 



"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi jautājumu  “Par 

Talsu novada pašvaldības pārstāvi brīvprātīgā profesionālā 

asociācijā “Latvijas Pašvaldību Izpilddirektoru asociācija””.  
 

23.§ 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Reģionālo attīstības centru apvienība” 

E. Kārkliņa, A. Lorence 

 

A. Lorence ziņo. Sagatavots lēmumprojekts, lai pilnvarotu Talsu novada domes 

priekšsēdētāju Evu Kārkliņu pārstāvēt Talsu novada pašvaldību biedrībā “Reģionālo attīstības 

centru apvienība”. Lēmuma projekta 2. punkts paredz atzīt par spēku zaudējušu Talsu novada 

domes 2021. gada 26. augusta lēmumu Nr.145 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā 

“Reģionālo attīstības centru apvienība””. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 Komiteja nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi jautājumu “Par 

Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Reģionālo 

attīstības centru apvienība””.  
 

24.§ 

Par Sporta biedrības “Roja” iesniegumu 

E. Kārkliņa, L. Šņore, M. Rozenbergs, A. Astrātovs, O. Solovjovs, A. Pinkens, D. Karols 

 

Ziņo L. Šņore. Talsu novada pašvaldībā 22.12.2022. saņemts Sporta biedrības “Roja” 

iesniegums ar lūgumu atļaut izmantot Rojas vidusskolas sporta zāli biedrības sporta 

nodarbībām bez maksas laikā no 01.01.2023. līdz 31.12.2023. Lūgts atļaut atrasties un darboties 

Rojas vidusskolas īrētajās telpās, kurās iekārtota sporta biedrības trenažieru zāle un palīgtelpas. 

Sporta biedrībai “Roja” kopš 29.04.2005. piešķirts sabiedriskā labuma organizācijas 

statuss uz doto brīdi tas vēl ir spēkā esošs. Nodot bezatlīdzības lietošanā Sporta biedrībai “Roja” 

pašvaldībai piederošo Rojas vidusskolas sporta zāles telpas, Zvejnieku ielā 7, Rojā, Talsu 

novadā: 1. stāvā sporta zāle, foajē, 1.garderobe, 2.garderobe, 2. stāvā noliktava. Telpu (sporta 

zāli, sporta zāles ģērbtuves, trenažieru zāle, palīgtelpas) izmantošanas laikus Sporta biedrībai 

“Roja” savstarpēji jāsaskaņo ar Rojas vidusskolas direktoru.  

Noteikt telpu nodošanas nepieciešamību un lietderību, noteikt, ka  telpu lietošanas 

mērķis ir izglītības, sporta un veselības veicināšanas pasākumi un apstiprināt līguma projektu 

un uzdot Rojas vidusskolas direktoram noslēgt līgumu par telpu bezatlīdzības lietošanu uz laiku 

līdz 2023. gada 31.decembrim. 

 

M. Rozenbergs uzdod precizējošu jautājumu par telpu platībām.  



A. Astrātovs jautā, vai nevar nomāt telpas uz garākiem termiņiem ne tikai līdz gadam 

– uz vairākiem gadiem? 

L. Šņore  atbild,  ka  šo jautājumu ir grūti komentēt. Min, ka varbūt  var slēgt uz diviem 

gadiem. Apņemas jautājumu par  telpu nomas termiņiem noskaidrot un atbildi sniegt. 

O. Solovjovs jautā, vai tas ir noteikts iekšējos dokumentos, ka var iznomāt tikai uz 

gadu? 

L. Šņore atbild, ka nav tādu dokumentu, bet iesniegums no trenera tika iesniegts uz 

vienu gadu. 

A. Pinkens izsaka priekšlikumu, līdz domes sēdei sazināties ar iesniedzēju par šo 

jautājumu un tad arī tikts noskaidrota atbilde jautājumā par līguma slēgšanas periodu uz 3 vai 

5 gadiem.  

S. Pētersone izsaka priekšlikumu, līgumu papildināt ar to, ka iznomātajam jāsniedz 

informācija, ja tiek noņemts sabiedriskā labuma organizācijas statuss. 

A. Astrātovs  jautā, vai ir plāns sakārtot inventarizācijas plānu Rojas vidusskolas sporta 

zālei? 

D. Karols atbild, ka iepriekš jau ir bijusi saruna ar Rojas vidusskolas direktori un šī 

inventarizācijas lieta ir prioritāra un tiks veikta. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojekta virzīšanu uz domes sēdi 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Komitej nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi jautājumu “Par 

Sporta biedrības “Roja” iesniegumu”. 

  

 

Informatīvā daļa 

25.§ 

Par dalību projektu konkursā 1.2.1.3.i. specifiskā atbalsta mērķa ietvaros ar projektu 

“Energoefektivitātes uzlabošana Talsu novada pašvaldības iestādes Pansionāts 

“Lauciene” ēkām” 

E. Kārkliņa, K. Volanskis, D. Karols, S. Pētersone, A. Astrātovs, L. Pīlēģis, A. Pinkens, 

J. Kļava 

 

K. Volanskis ziņo par  projektu “Energoefektivitātes uzlabošana Talsu novada 

pašvaldības iestādes Pansionāts “Lauciene” ēkām”. 

Atbalsta mērķis ir uzlabot pašvaldību ēku un infrastruktūras energoefektivitāti, lai 

samazinātu ikgadējo primāro enerģijas patēriņu un sasniegtu enerģijas ietaupījumu, ieviešot 

efektīvākos siltumnīcefekta gāzu emisiju samazinošos pasākumus pašvaldību ēku 

energoefektivitātes un siltumnoturības uzlabošanai. Projekta iesniedzējs var būt pašvaldība, 

kuras īpašumā esošajās ēkās tiks uzlabota energoefektivitāte un ietaupīti energoresursi, tādējādi 

samazinot pašvaldību budžeta izdevumus turpmākai ēku uzturēšanai un apsaimniekošanai. 

Talsu novada pašvaldība plāno uzlabot pašvaldības iestādes pansionāts “Lauciene” 

ēku energoefektivitāti Laucienes pagastā. Projekta ietvaros pieejamais atbalsts ir līdz 



2000000,00 EUR vienam projektam ar atbalsta intensitāti 100% no projekta kopējām 

attiecināmajām izmaksām bez pievienotās vērtības nodokļa. Projekta iesniegšanas termiņš – 

2023. gada 22. jūnijs. Mērķis ir izstrādāt investīcijas prasībām atbilstošus Pansionāta 

“Lauciene” ēku ar kadastra Nr. 88700170035001, 88700170035002 un 88700170035003 

energosertifikātus un investīcijām atbilstošu būvdarbu tehnisko dokumentāciju.  

 

D. Karols jautā, vai nevajadzētu norādīt finansējuma avotu lai izstrādātu šos 

energosertifikātus, vai tas jau ir iekļauts budžetā?  

K. Volanskis  atbild, ka šobrīd  nav iekļauts budžetā, tas būtu priekšlikums no 

Pansionāta ”Lauciene” budžeta līdzekļiem, kas būtu, kā  

pašvaldības ieguldījums pansionāta budžetā, bet projekta apstiprināšanas gadījumā šīs izmaksas 

varam iekļaut projekta izmaksās, kuras arī tiek apmaksātas no piešķirtā projekta finanšu 

līdzekļiem. 

S. Pētersone jautā,  kas sagatavos pieteikumu, kā tiks mērīti sasniedzamie rādītāji,  

lai projekta gaitā tie tiktu izpildīti? 

K. Volanskis skaidro, pirmām kārtām,  ir jāatjauno visu triju  ēku energosertifikāti, 

tad iegūtie rādītāji, kas nepieciešami projektā jāsagatavo un tikai tad varēs redzēt vai pēc 

projekta realizācijas šie rādītāji tiks uzlaboti. Rādītājiem jāpaaugstinās vismaz par 30%. Ir 

rēķināts, ka ar šiem naudas līdzekļiem varētu sanākt pilnīga viena korpusa pārbūve, projektā 

neiet runa par visa pansionāta pārbūvi, bet par vienu korpusu. Projektu izstrādās Pansionāta 

“Lauciene”  darbinieki, neskaidrību gadījumā aicinās palīgā kolēģus. 

A. Astrātovs jautā  par kritērijiem,  jāsamazinās ēkas primārās enerģijas patēriņam 

par 30%,  vai nosiltinot vienu korpusu spēsim izpildīt šos kritērijus, vai varēs pierādīt 

sākotnējo primārās enerģijas apmēru tieši tam vienam korpusam, kas būs uz atsevišķa 

kadastra numura. Projekta  iesniegšanas termiņš  ir 22.06.2023. vai līdz iesniegšanas 

termiņam tas ir izdarāms? 

K. Volanskis atbild, ka šis projekts būs virzīts uz vienu konkrētu mērķi, vienu 

korpusu, jo katra ēka ir ar savu kadastra numuru, līdz ar to varam startēt un enerģijas 

samazinājumu arī konkrētam korpusam varēs noteikt. Iesniegšanas termiņā varēs iekļauties, 

tas ir izdarāms. Ja netiks apstiprināts projekts, tad izstrādātais  tehniskais projekts nepazudīs 

uz tā pamata varēsim taisīt  cita projekta tāmes un skatīties, kur  vēl varam piesaistīt citus 

finanšu līdzekļus.  

A. Astrātovs jautā, kas tiks veikts, lai iegūtu primārās enerģijas ietaupījumu? 

K. Volanskis atbild, ka projekta laikā iecerēts pārbūvēt visu korpusu, tā ir jumta 

maiņa, bēniņu siltināšana, ēkas sienu siltināšana, logu maiņa, var iekļaut  arī apkures siltuma 

radiatoru maiņu, gadījumā, ja izdevumi iekļaujas projekta  finansējuma apmērā. 

L. Pīlēģis jautā, vai ir izdevies sastādīt laika grafiku šim projektam? 

K. Volanskis atbild, ka laika grafiks vēl šobrīd nav sastādīts. Apņemas līdz domes 

sēdei to sagatavot. 

S. Pētersone jautā, ar kuru korpusu ir doma sākt šī projekta realizāciju? 

K. Volanskis atbild, ka šobrīd vēl nav izvērtēts ar kuru korpusu notiks projekta 

realizācija A vai B, lēmums tiks pieņemts pēc tam, kad būs izstrādāts energosertifikāts. 

A. Pinkens lūdz skaidrot, vai domes sēdē vajadzēs pieņemt lēmumu. Lūdz vēlreiz 

skaidrot projekta realizācijas plānu. 

K. Volanskis  skaidro, ka  ir tāds lūgums, lai deputāti atbalstītu un varētu startēt šajā 

projektu konkursā. Vēlreiz skaidro projekta mērķi. Netiekot atbalstītam, projektam 

nesasniedzot  kritērijus kas ir jāsasniedz, tādā gadījumā izstrādātais energosertifikāts un 

būvprojekts paliks kā darba materiāls, lai meklētu citus finansējuma avotus vai startētu  

nākošajos projektos. Šobrīd pansionāta rīcībā ir 2014. gadā izstrādātais siltināšanas projekts, 

tas ir novecojis. 

A. Pinkens jautā par ēku skaitu, par kurām būtu veicams projekts un to lietderība. 

Dalība projektā un nauda, kas būtu nepieciešama, jo mēs runājam par uzdevumu 



lēmumprojektā, kurā būtu jāiekļauj nosacījums, kuras ēkas piedalīsies un pēc nākamās domes 

sēdes lēmuma, to pilnībā iespējams realizēt.  Šobrīd ir jautājums kāds finansējums tam būtu, 

jo budžets nav pieņemts un gaidīt nav laiks. Domes sēdē  ir jāpieņem lēmums, jo ir jāsaprot  

vai piekrītam piedalīties projektā.  

K. Volanskis  skaidro, ka domes sēdē vajadzētu pieņemt lēmumu par visām trijām 

ēkām, lietderīgāk būs šos projektus taisīt visām ēkām vienlaicīgi, jo korpusi ir ļoti līdzīgi un 

pēc sagatavotā būvprojekta var startēt citos projektos un varam veikt aprēķinus, cik konkrētie 

darbi varētu maksāt. Ja tiktu izstrādāts projekts, tad varētu saprast ar kādām izmaksām 

jārēķinās. Lēmumprojektu var papildināt ar konkrētām  naudas summām, kas plānotas 

dokumentu izstrādē. 

J. Kļava jautā, cik provizoriski ir izkalkulējuši, cik lielas izmaksas varētu būt 

būvdarbu tehniskās dokumentācijas izstrādei un energosertifikāta auditam? Min, ka summas  

ir jāpievieno šim lēmuma projektam. 

K. Volanskis  atbild, ka energosertifikāta auditam izmaksas līdz  5000,00 bez PVN 

un projektam ir plānots ap 4 2000,00 bez PVN. Apstiprina, ka  prognozētās izmaksu summas  

tiks precizētas un pievienotas lēmumprojektam.  

A. Pinkens jautā, iepirkums nenotiek nedēļas laikā, vai tas būs iespējams? Lūdz līdz 

domes sēdei prezentēt grafiku. 

A. Astrātovs norāda, ka  tehniskā dokumentācija ir viens. Jautā, vai nevajag arī 

tehnisko dokumentāciju ekspertīze? Lūdz līdz domes sēdei arī šo jautājumu izvērtēt. 

 

Komiteja nolemj: 

Skatīt  lēmumprojekta jautājumu “Par dalību projektu 

konkursā 1.2.1.3.i. specifiskā atbalsta mērķa ietvaros ar 

projektu “Energoefektivitātes uzlabošana Talsu novada 

pašvaldības iestādes Pansionāts “Lauciene” ēkām”” domes 

sēdē. 

 

Informatīvā daļa 

26.§ 

Talsu novada Stipendiju piešķiršanas komisijas atskaite 

E. Kārkliņa, D. Karols, A. Pinkens, A. Astrātovs 

 

D. Karols iepazīstina ar Talsu novada Stipendiju piešķiršanas komisijas paveikto 

darbu 2022.gadā. Tiek demonstrēta prezentācija. 

Plkst. 13.49 iziet M. Rozenbergs, atgriežas plkst. 13.53 

S. Pētersone vaicā, kādas specialitātes studentus esam finansējuši ar stipendijām,  

vai ir studenti, kuri beiguši studijas un uzsākuši darba gaitas? Kāda ir atgriezeniskā saikne? 

D. Karols skaidro, jā ir studenti, kuri uzsākuši savas  darba gaitas. Viens iesniegums 

bija, kur tika pabeigtas studijas un piekrita atmaksāt  studiju izmaksas, jo devās uz ārzemēm. 

Students bija pateicīgs par to, ka studiju laikā bija finansējums, kurš tika izmantots.  

A. Pinkens  jautā par  nepieciešamo finansējumu. Jautā, kas ir prezentācijā minētie 

trīs mēneši? 

D. Karols skaidro, ka trīs mēneši ir – septembris, oktobris, novembris, decembra 

mēnesi  mēs maksājam, janvārī. Tiek  izskaidrots kā tiek iesniegti, izskatīti un pieņemti 

stipendiju pieprasītāju iesniegumi un izmaksas kārtība. 

A. Astrātova jautājums par nekustamo īpašumu atsavināšanu komisiju, apskatoties 

mantas atsavināšanas komisijas nolikumu 33. punktā minēts, ka komisija vienreiz gadā 

decembra mēnesī sniedz pašvaldības Finanšu komitejā rakstisku pārskatu par savu darbību. 

Februāra mēnesī varētu dot atskaiti par darbu. 

 



Komiteja nolemj: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

Informatīvā daļa 

27.§ 

Informācija par Iepirkuma komisijas darba pārskatu par 2022. gadu 

J. Robalde, D. Pētersons, O. Solovjovs, J. Kļava, A. Pinkens 

 

J. Robalde iepazīstina ar Talsu novada Iepirkuma komisijas darba pārskatu un 

komisijas  paveikto darbu 2022.gadā. Tiek demonstrēta prezentācija. 

 

A. Astrātovs minot, ka 2022. gadā bija aptuveni 90 realizēti iepirkumu, jautā,  cik 

no tiem ir centralizēto iepirkumu, piemēram, ēdināšanas pakalpojumi, ceļi gan ziemā, gan 

vasarā, kurināmais un kad varētu būt iepirkumu plāns? Vai šogad ir plānots kādā iepirkumu 

jomā pāriet uz centralizēto iepirkumu?  

J. Robalde paskaidro par centralizētu iepirkumu  ēdināšanas pakalpojumiem, ceļiem 

gan ziemā, gan vasarā un  kurināmā iepirkumu. 2023.gadā vēl ir jāizvērtē kādā iepirkumu 

jomā pāriet uz centralizēto iepirkumu.  

D. Pētersons  nosauc, pēc viņa domām, kad vajadzētu veikt centralizēto iepirkumu, 

kā piemērus minot ielu apgaismojums, kur noteikti nepieciešams centralizētais iepirkums 

visā novadā, būvniecības preču iegāde, saimniecības preces.  

O. Solovjovs, norādot, ka skatoties uz komisijas darbu, tiek operatīvi pieņemti 

lēmumi, jautā, bet kas traucē laicīgi sagatavot dokumentus iepirkumu komisijā, lai laicīgi 

saplānotu, jo dažiem iepirkumiem ir ļoti garš process?  Ko vajadzētu mainīt darbā, lai 

operatīvāk varētu izsludināt iepirkumu? 

D. Pētersons atbild, ka nav viena konkrēta atbilde,  viss process  no iepirkumu 

izsludināšanas līdz saskaņošanai ir garš process, iesniegumu uzkrājumi, kas bija jūlijā, 

augustā, tad vēl sadarbība ar tehniskās specifikācijas izstrādātājiem, tā pašreiz notiek 

veiksmīgi. Gadījumos, ja  tiek iesniegti nekvalitatīvi sagatavota tehniskā specifikācija, tad tā 

tik atgriezta iesniedzējam un iesniedzējs labo tehnisko specifikāciju, kas prasa laiku. Pēc 

labošanas  tehniskā specifikācija tiek iesniegta atkārtoti un tas aizņem  laiku līdz mēnesim. 

Izskaidro iepirkuma izsludināšanas un projekta realizēšanas termiņus. 

O. Solovjovs, saprotot, ka pēc budžeta apstiprināšanas būs iepirkumu plāns, jautā, 

cik laicīgi jāplāno šo iepirkumu dokumentācijas specifikācijas iesniegšana, lai zinātu, ka 

laicīgi  tiks saņemta atbilde par iepirkumu pozitīvo rezultātu par līgumu slēgšanu? Jūsu 

viedoklis par  izmaiņām noteikumos. 

D. Pētersons atbild, ka iepirkuma plāns ir sagatavots, informācija ir izsūtīta, pastāv 

vairāki iepirkuma cenu aptaujas termiņi, kas ir atkarīgi no tā, kāda iepirkuma procedūra 

piemērojama.  

O. Solovjovs jautā par energoefektivitātes siltināšanas projektu, par lielajiem 

projektiem kas ir jāvirza uz priekšu, izmantojat jau izstrādāto līgumu vai jaunā projektā, kā 

notiek darbs Iepirkumu nodaļā? 

D. Pētersons paskaidro, ka  nodaļā notiek nemitīga attīstība jebkurā jautājumā, 

nemitīgi jāveic grozījumi, jāizstrādā jaunas sagataves un citi darbi.   

J. Kļava jautā par atklātiem konkursiem, atklātu konkursu metodes piemērošanu, 

kādā veidā jūs uzkrājāt iesniegumus vai kārtojat, vai ņemat visus iesniegumus pēc kārtas un 

kā virzāt tālāk? 

D. Pētersons  skaidro, šajā brīdī situācija ir tāda, ka  uzkrājušos iesniegumu nav un 

iesniegumi tiek ņemti rindas kārtībā, kā tiek iesniegti. Kad būs iepirkumu plāns, tad strādāsim 

pēc iepirkumu plāna attiecīgajā ceturksnī, mēnesī.  



A. Pinkens  lūdz pastāstīt par tām idejām, kādas ir, respektīvi, kā varētu organizēt 

darbu turpmāk uz priekšu, lai saglabātu tās iepirkuma komisijas pozitīvās lietas un padarītu 

šo procesu ātrāku. Piemēram, par kurināmā iepirkumu, kas vēlu beidzās.  

D. Pētersons skaidro risinājums kādi būtu nepieciešami, lai iepirkumu komisija 

strādātu efektīvāk.  Situācijā ar kurināmā iepirkumu - ja mēs taisām iepirkumu ātrāk, tad tas 

jau ir jauns līgums ar  iesniedzēju, tādā gadījumā jāizbeidz esošās līgumsaistības. Pēc tam 

var tikt  izsludināts jauns iepirkums. Vienlaicīgi nedrīkst būt divi līgumi paralēli.  

 

Komiteja nolemj: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

 

E. Kārkliņa plkst. 14.28 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst. 14.40 sēde tiek turpināta. 

 

Informatīvā daļa 

28.§ 

Par SIA “TALSU ŪDENS”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” un 

SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” reorganizāciju 

D. Podziņa, A. Astrātovs,  D. Karols 

 

L. Pīlēģis pievienojas 14.42 

O.Solovjovs pievienojas 14.42 

S. Pētersone pievienojas 14.44 

 

Ziņo Daira Podziņa. Talsu novada dome 2022. gada 24. novembrī pieņēma lēmumus 

Nr. 554 “Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” līdzdalības izvērtējumu” 

un Nr. 555 “Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” līdzdalības izvērtējumu” tika apstiprināti  un 

uzsākt Kapitālsabiedrību reorganizāciju, līdz 2022. gada 31. decembrim izstrādājot 

reorganizācijas plānu, kā arī saglabāt Pašvaldības līdzdalību Kapitālsabiedrībās līdz 

reorganizācijas pabeigšanai. Vēl nav izstrādāti ne reorganizācijas veids un to nosacījumi. 

Saskaņā ar Līdzdalības izvērtējumiem, Kapitālsabiedrības veic līdzīgus pakalpojumus 

ar mērķi nodrošināt lietderīgāku pakalpojumu sniegšanu administratīvās teritorijas 

iedzīvotājiem, veikt deleģētos uzdevumus efektīvāk ar mazāku finanšu līdzekļu un mantas 

izlietojumu. Tika nolemts uzsākt  Talsu novada pašvaldības kapitālsabiedrību: SIA “TALSU 

ŪDENS”, SIA “MĒRSRAGA ŪDENS”, sabiedrību ar ierobežotu atbildību “KOLKAS 

ŪDENS” reorganizācijas procesu apvienošanas ceļā – pievienojot SIA “MĒRSRAGA 

ŪDENS” un sabiedrību ar ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” SIA “TALSU ŪDENS” . 

Pievienojamās sabiedrības beidz pastāvēt bez likvidācijas procesa, noteikt, ka SIA 

“TALSU ŪDENS”  kapitāla daļu turētājs ir Talsu novada pašvaldība. Noteikt, ka SIA “TALSU 

ŪDENS”  pamatkapitāls reorganizācijas rezultātā netiek palielināts. Uzdot SIA “TALSU 

ŪDENS” un SIA “MĒRSRAGA ŪDENS”, sabiedrību ar ierobežotu atbildību “KOLKAS 

ŪDENS” kapitāla daļu turētāja pārstāvjiem pieņemt attiecīgus lēmumus par lēmumā minēto 

kapitālsabiedrību reorganizāciju un Reorganizācijas līguma apstiprināšanu kā arī  

reorganizācijas procesā iesaistīto kapitālsabiedrību valdes locekļiem, savu pilnvaru ietvaros, 

reorganizācijas gaitā nodrošināt Komerclikumā, Pārvaldības likumā un Darba likumā noteikto 

pienākumu izpildi.  Provizoriskais reorganizācijas noslēguma termiņš būtu 15. novembris. 

A. Astrātovs jautā, vai ir zināms kapitāldaļu turētāja pārstāvja, vai domes 

priekšsēdētāja vietnieka kapitālsabiedrību jautājumos viedoklis, vai šie skatījumi sakrīt, vai tas 

ir tikai kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas skatījums? Otrs jautājums, paskaidrot lēmuma 

projekta 4. punktu – “Noteikt, ka iegūstošās sabiedrības pamatkapitāls reorganizācijas rezultātā, 

netiek palielināts”, tai pat laikā pievienojamās sabiedrības netiek likvidētas. Kur paliek visi 



pamatlīdzekļi? Šādos gadījumos parasti tiek novērtēti pamatlīdzekļi un par tādu vērtību tiek 

pievienots iegūstošajai kapitālsabiedrībai, kuru iegulda pamatkapitālā.  

D. Podziņa atbild, tas nebija tikai viņas skatījums, tika sniegta informācija, ka ir bijusi 

vienošanās, ka skatāmies centralizētā attīstības scenārija virzienā. Šādu informāciju ir paudis 

domes priekšsēdētāja vietnieks kapitālsabiedrību un ostu pārvaldības jautājumos.  

 

Plkst. 14.51 iziet L. Pīlēģis, atgriežas plkst. 14.53 

 

A. Astrātovs norāda, ka reorganizācijas process pats par sevi ir izmaksas, ne tikai 

pamatlīdzekļu novērtēšanas, bet administratīvās izmaksas, cik tās varētu būt lielas, vai  

ir plāns šo lēmumprojektu janvāra mēnesī iesniegt domes sēdē? 

D. Podziņa atbild šāda informācija vēl nav saņemta no kapitālsabiedrībām, bet 

provizoriski izmaksas varētu būt no 60 no līdz  simts tūkstošiem, bet šī summa  vēl tiks 

precizēta. Lēmumprojekts janvārī tiks iesniegts domes sēdē. 

D. Karols jautā, kādi būs ieguvumi, kad iegūstošā sabiedrība neiegūst pamatkapitālu, 

bet pamatlīdzekļus? Novērtēšana būs/nebūs vajadzīga, kāds ir kapitālsabiedrību viedoklis? 

D. Podziņa skaidro, ko iegūstošā sabiedrība iegūs un skaidro citu pašvaldību pieredzi 

šādu kapitālsabiedrību apvienošanā. Līdz domes sēdei tiks apkopoti kapitālsabiedrību viedokļi. 

 

Komiteja nolemj: 

Skatīt lēmumprojekta jautājumu “Par SIA “TALSU 

ŪDENS”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS 

ŪDENS” un SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” reorganizāciju” 

domes sēdē. 

 

 

Informatīvā daļa 

29.§ 

Par SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS”, SIA “TALSU ŪDENS”, SIA 

"ZIEMEĻKURZEME” un SIA “Rojas DzKU” reorganizāciju 

D. Podziņa, A. Pinkens, D. Karols 

 

Ziņo Daira Podziņa. Saskaņā ar līdzdalības izvērtējumu, pamatojoties uz Talsu novada 

domes 2022. gada 24. novembra lēmumiem un ņemot vērā lietderības principu, 

kapitālsabiedrības, SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” un SIA “TALSU ŪDENS” veic līdzīgus 

pakalpojumus attiecīgās darbības nozarēs, un ir deleģētas pašvaldības funkcijas, secināms, ka 

ir pamatota Kapitālsabiedrību reorganizācija sadalīšanas ceļā, ar mērķi nodrošināt lietderīgāku 

pakalpojumu sniegšanu administratīvās teritorijas iedzīvotājiem, veikt deleģētos uzdevumus 

efektīvāk ar mazāku finanšu līdzekļu un mantas izlietojumu. 

Tas nozīmētu uzsākt  Talsu novada pašvaldības kapitālsabiedrību: SIA “TALSU 

NAMSAIMNIEKS”, SIA “TALSU ŪDENS”, , SIA “ZIEMEĻKURZEME”, , SIA “Rojas 

DzKU”, reorganizācijas procesu sadalīšanas ceļā – sašķeļot SIA “ZIEMEĻKURZEME” un SIA 

“Rojas DzKU” un pievienojot tās SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” un SIA “TALSU 

ŪDENS”. Sašķeļamās sabiedrības beigtu pastāvēt bez likvidācijas procesa, noteikt, ka 

Iegūstošo sabiedrību kapitāla daļu turētājs ir Talsu novada pašvaldība, noteikt, ka iegūstošo 

sabiedrību pamatkapitāls reorganizācijas rezultātā netiek palielināts. Iegūstošo sabiedrību un 

Pievienojamo sabiedrību kapitāla daļu turētāja pārstāvim pieņemt attiecīgus lēmumus par 

kapitālsabiedrību reorganizāciju un Reorganizācijas līguma apstiprināšanu. Uzdot 

reorganizācijas procesā iesaistīto kapitālsabiedrību valdes locekļiem, savu pilnvaru ietvaros, 

reorganizācijas gaitā nodrošināt Komerclikumā, Pārvaldības likumā un Darba likumā noteikto 

pienākumu izpildi.  Kapitālsabiedrību reorganizāciju uzsākt līdz 2022. gada 31. decembrim 

izstrādājot reorganizācijas plānu. 

 



A. Pinkens lūdz paskaidrot sīkāk, kā notiks šo sabiedrību sadalīšana un apvienošana.    

Neatbalsta šāda modeļa izveidošanu ūdenssaimniecības jautājumos, jo īsti neredz ieguvumus. 

D. Podziņa izskaidro lēmumprojekta  mērķi  par reorganizācijas veidu un tiek 

izskaidrots, kā notiks šo uzņēmumu reorganizācija un sadalīšana. Līdz domes sēdei vēl  tiks  

precizēts jautājums. 

A. Karols  lūdz precizēt lēmumu un mainīt  sadaļā par saistību ar Finanšu komitejas 

atzinumu, tas jāņem laukā jo pašlaik skatām tikai Finanšu komitejas informatīvajā daļā. 

 

Komiteja nolemj: 

Skatīt lēmumprojekta jautājumu “Par SIA “TALSU 

NAMSAIMNIEKS”, SIA “TALSU ŪDENS”, SIA 

"ZIEMEĻKURZEME” un SIA “Rojas DzKU” 

reorganizāciju” domes sēdē.  

 

 

Informatīvā daļa 

30.§ 

Par izglītības iestāžu administrācijas atalgojumu 

U. Katlaps, D. Karols, A. Astrātovs, A. Pinkens, E. Kārkliņa 

 

U. Katlaps ziņo. Sagatavots informatīvais jautājums par izglītības iestāžu vadītāju, 

viņu vietnieku un izglītības metodiķu darba atalgojuma likmes iespējamo pacelšanu. Šis 

jautājums ir sagatavots tādu iemeslu dēļ, ka saskaņā ar Izglītības ministrijas, Ministru kabineta 

un arodbiedrību vienošanos Ministru kabinets ir paredzējis 2023. gada budžetā papildu 

finansējumu pedagogu atalgojumam, kas ir mērķēts pedagogu papildu pienākumu apmaksai. 

Tās ir kontaktstundas un papildus pienākumus apmaksāt nav iespējams kā papildus pienākumus 

uz stundām, tad visbiežāk ir situācijas, kad izglītības iestādēs tiek palielinātas algas likmes 

pedagogiem. Šobrīd papildus finansējums ir aptuveni 11%  uz katru izglītības iestādi. Šāda 

situācija, kad tiek palielinātas algas likmes pedagogiem ir skolās, tāpat līdzīgi papildu 

finansējums šim mērķim ir paredzēts profesionālās ievirzes skolās.  

Iepriekš šajā sadalījumā 28 kontaktstundas un divas gatavošanās vietā tika paredzētas 

26 kontaktstundas, četras gatavošanās ir citi pienākumi, kas ir profesionālās ievirzes 

skolotājiem, un savukārt pirmsskolas pedagogiem tiek pacelta atalgojuma likme  ar 01.01.2023.  

no 970 EUR uz 1070 EUR par darba slodzi. 

Līdz ar to pedagogiem atalgojums palielinās par vienu slodzi, savukārt  direktoriem 

tiek noteikta alga pēc mūsu noteiktajiem nosacījumiem saskaņā ar koeficientu pret direktoram 

noteikto minimālo atalgojumu Ministru kabineta noteikumos. 

Šobrīd ir sagatavots lēmuma projekts informatīvi Finanšu komitejā – laika posmā no 

01.01.2023. – 31.08.2023. paaugstināt izglītības iestāžu vadītāju, viņu vietnieku un izglītības 

metodiķu mēneša darba algas likmi par 7% attiecībā pret viņam noteikto mēneša darba algas 

likmi. Finansējumu minētā lēmuma izpildei darbiniekiem, kuri finansēti no valsts budžeta 

mērķdotācijas, paredzēt no valsts budžeta mērķdotācijas finansējuma pedagogu atalgojumam, 

pārējiem no pašvaldības budžeta līdzekļiem 2023.gadam. 

D. Karols jautā, kāpēc ziņojumā  ir par  laikposmu līdz 31. augustam, vai nevajag 

mainīt  lēmumprojekta teksts,  līdz tiek pārskatīts izglītības iestāžu vadītāju minimālais 

atalgojums? 

U. Katlaps skaidro par atalgojumu izmaiņām un noteikumiem, lai  varētu veikt 

labojumus lēmumprojektā. 

Notiek diskusija starp deputātiem un U. Katlapu par nepieciešamo finansējumu 

iesniegto algu aprēķinu tabulā. 

O. Solovjovs iziet plkst.15.10, ienāk plkst. 15.13. 



A. Astrātovs jautā, šeit minēts konkrēts laika posms, bet lēmumprojektā nav minēts  

par nepieciešamo papildu finansējumu no pašvaldības budžeta. Jautājums par termiņu un, vai 

līdz februāra Sociālo un veselības jautājumu komitejas sēdei var sagatavot līdzīgu tabulu par 

kategorijām visās izglītības iestādēs: administrācija, pedagogi, atbalsta personāls. Tiktu 

norādīts, cik katrai mācību iestādei šajā kategorijā tiek piešķirts pašvaldības finansējums, kur 

mēs visvairāk dotējam šo izglītības procesu. 

U. Katlaps skaidro iesniegto lēmumprojektu un līdz domes sēdei tiks  izlabotas  

summas. Līdz februāra Sociālo un veselības jautājumu komitejas sēdei  informatīvi tiks 

sagatavota pieprasītā tabula  par katru izglītības iestādi. 

A. Astrātovs skaidro janvārī mēs lemjam par pirmo periodu no pirmā janvāra līdz 

1.  augustam, kas notiks no 1. septembra līdz 31. decembrim, tālāk tas ir budžeta plānošanas 

jautājums. Jautā, vai budžeta izskatīšanas laikā tiks izskatīts viss gads kopumā? 

A. Pinkens jautā, vai sagatavotajā tabulā uz februāra Sociālo un veselības jautājumu 

komitejas sēdei būs redzams par cik palielināsies mērķdotācijas daļa? 

U. Katlaps  atbild apstiprinoši, deputātu lūgums tiks izpildīts un pieprasītā tabula tiks 

iesniegta Sociālo un veselības jautājumu komitejas sēdē. Skaidro algu likmes un mērķdotācijas. 

E. Kārkliņa informē, ka domes sēdē papildus jautājumus tiks iesniegts par Rojas 

vidusskolas telpu nomu izcenojumu, jo šis lēmumprojekts nebija izstrādāts, tas tika atgriezts 

atpakaļ iesniedzējam un tagad tas tiek pārstrādāts.  

 

Komiteja nolemj: Skatīt lēmumprojekta jautājumu “Par izglītības iestāžu 

administrācijas atalgojumu” domes sēdē.  

 

 

Sēde slēgta plkst. 15.26 

 

Sēdes vadītāja (paraksts *) Eva Kārkliņa 

Sēdes protokoliste                                     (paraksts*)                             Aija Šprunka 

  

*ŠIS DOKUMENTS IR PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 

  

 


